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CHP Konak Belediye Başkan Adayı Mutlu, ilçe örgütüyle bir araya geldi,
¨Seçimi alacak sonra da Türkiye’ye örnek belediyeciliği göstereceğiz¨ dedi

CHP Konak İlçe Başkanı Ozan Ali İlgazi, ilçe
yönetimi, gençlik ve kadın kolları ile partililer
Başkan Adayı Nilüfer Çınarlı Mutlu’yu davul
ve zurna eşliğinde kapıda karşıladı. Mutlu,
“Daha güzel daha güçlü bir Konak için hep
beraber yürüyeceğiz. Eşit yurttaşlık, adil
kentler temelinde hep beraber 5 yılı 
birlikte geçireceğiz¨ diye konuştu. � 4’te

İTBYönetim
Kurulu Başkanı
Işınsu Kestelli,
pamuk fiyatının
beklenenin
altında olduğunu
vurguladı. � 9’da 

EGEMaden
İhracatçıları Birliği,
2024 yılının ilk yurt
dışı pazarlama
faaliyetini Suudi
Arabistan’da
gerçekleştirdi.  � 9’da 

‘BİRLİKTE OMUZ OMUZA’

‘ESIT YURTTASLIK
ORNEK BELEDIYE’

CEKET DEVRI
COKTAN BITTI

Güzel evlerde
oturacaklar...

İTB’de
pamuk
isyanı

Suudiler’e
doğal taş
sattılar

DAĞ MENEMEN’E
ÇIKARMA YAPTI

GAZİEMİR Belediyesi, Sarnıç Toplum
Merkezi’nde ve Ata Evi Sağlıklı Yaş Alma
Merkezi’nde 60 yaş üstü yurttaşlara,
Alzheimer-demans danışma ve
Dayanışma Merkezi’nde de 
Alzheimer-demans hastaları ile onların
ailelerine hizmet sunuyor. � 7’de

MAHALLEYE hizmet görevini muhtar olarak
yerine getirmek istediğini söyleyen Gaziemir’e
bağlı Yeşil Mahallesi muhtar adayı Selver
Sütlü, “Geçmiş yıllarda bazı durumlara tanıklık
ettiğim için saha muhtarı olmayı düşünüyorum.
Herkese yardımcı olacağım” dedi.  � 5’te

AK Parti İzmir Büyükşehir Belediye
Başkan Adayı Hamza Dağ, seçim
çalışmaları kapsamında Menemen’de
Tepe Sosyal Tesisleri’nde spor kulüpleri
yöneticileri ve sporcular ile bir araya geldi.
Dağ’a Menemen Belediye Başkan Vekili
Aydın Pehlivan da eşlik etti. � 4’te

BÜYÜKŞEHİR Belediyesi’nin uzlaşı, yerinde
dönüşüm ve  garantörlük ilkelerine bağlı
yürüttüğü kentsel dönüşüm
çalışmalarında Ege Mahallesi’ndeki süreç
hızlandı. Kent merkezindeki 7 hektarlık
alanda yeni bir dünya yaratmak amacıyla
yarın saat 12. 30’da temel atılacak. � 7’de

Ata Evi’nde
özel bakım

CHPGenel Merkezi’nin yaptırdığı anketlerin
sonuçlarına uymadığını da söyleyen Sandal,
ayrıca İl Başkanı Şenol Aslanoğlu için de
¨Partilinin hak ve hukuku koruma
noktasında üzerine düşeni yapmamıştır¨
çıkışında bulundu, Bayraklı’da beş yıldır
kimseyi ötekileştirmeden hizmet 
ettiklerini ifade etti. � 6’da

Meşaleli karşılamaMeşaleli karşılamaMeşaleli karşılamaMeşaleli karşılamaMeşaleli karşılamaMeşaleli karşılamaMeşaleli karşılamaMeşaleli karşılamaMeşaleli karşılamaMeşaleli karşılamaMeşaleli karşılama
SEFERİHİSAR Belediye Başkanı
İsmail Yetişkin, Cumhuriyet
Halk Partisi tarafından yeniden
aday gösterildi. Başkan
Yetişkin, Ankara’dan
dönüşünde ilçe halkı tarafından
meşalelerle karşılandı. �6’da

BAŞKAN SANDAL, ADAY BELİRLEME SÜRECİNE DAİR ELEŞTİRİLERİNİ SIRALADI

‘ÖTEKİLESTİRMEDEN CALISTIK’

‘ADAMINA GÖRE Mİ?’
PROF. Dr. Kamuran Elbeyoğlu, “CHP Genel
Başkanı Özgür Özel neredeyse her
konuşmasında güçlü ve umut veren gerçek
bir değişim için neler yapılması gerektiğini
ifade etti. İzmir özelinde bakacak olursak her
adayın belirlenmesinde aynı ölçü birimlerinin
kullanılmadığı çok açık görünüyor. Değişim
kriterleri yaz yağmuru gibi bazı ilçelere yağdı
bazı ilçelere yağmadı sanki. İlçesine, adayına,
destekçilerine, yandaşlarına, maddi 
gücüne mi kriterler işletildi sorusunu
kafalarda uyandırıyor?” dedi.  

SİYASET bilimci Prof. Dr. Tanju Tosun ise
“CHP aday belirlemesinde nasıl bir görüntü
mevcut? Temsiliyet ilişkisi dikkate alındı mı?
Demografik temsiliyete bakıldı mı? Mesleki
formasyon açısından mı bakıldı? Oldukça
sürpriz isimler var. Yaş ortalaması aşağıya
çekildi. Ama İzmir'de özellikle yerel siyasette
çok başarılı bazı belediye başkanları var. O
belediye başkanları yenilenme adına
tamamen sistemin dışına itildiler. CHP’nin ön
seçimler yaparak aday belirlemesi
gerekiyordu” diye konuştu.  � 4’te

abtokmakoglu@gmail.com

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com

54

Düğüm 
çözüldü ama… Dilberin dansı

KADİR UĞUR

medyaup@gmail.com
7

Her şey 
Türkiye için…

‘Hizmet zengini
güzel mahalle... ’

Bayraklı Belediye Başkanı Serdar Sandal, kurultay ve ‘değişim’ sürecine işaret
etti, üst yönetime seslendi ¨Kurultay bitti demişlerdi, ancak bitmemiş¨ dedi

İYİ’ler Duran’la
devam edecek
İYİ Parti’de İzmir özelindeki aday
belirleme süreci devam ederken,
partinin İzmir’de yerelde tek iktidarda
olduğu ilçede yaşanan kriz çözüldü. 
İYİ Parti'de Salih Atakan Duran'ın 
yeniden adaylığı resmileşti. � 7’de

A.BUĞRA TOKMAKOĞLU

YAĞMUR
DAŞTAN

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER

BUCA Çağdaş Mahallesi muhtar
adayı Özlem Çakar, “Öncelikle
‘Engelsiz bir Çağdaş Mahallesi’
diyorum. Binalarımızda
asansörlerimiz yok. O yüzden bina
giriş ve çıkışlarına belediye ile iş
birliği içinde engelli rampası
yaptıracağım” dedi. � 5’te
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‘BÜYÜK SÜRPRİZ YAPTI’
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NİHAT
AK

Kamuran
Elbeyoğlu Tanju

Tosun 

Yeni Genel Başkan Özgür Özel'in yerel seçim sürecindeki stratejisi merakla
bekleniyordu. Siyaset bilimciler değişim kriterlerini yaz yağmuruna benzetti 

‘Çağdaş Mahallesi
engelsiz olacak...’
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hazırlığı
� İZMİRLİ moda tasarımcısı

Dilek Süslüer her zaman
olduğu gibi tüm gözleri
üzerine topladı. Şıklığı ile
dikkati çeken Süslüer yeni

abiye koleksiyonunu görücüye

çıkaracağını ve atölyesinde

yoğun çalışma temposunda

olduğunu söyledi.

Mutluluk farkedildi 
� İŞLETMECİ Erzade Dağıdır

arkadaşı saç ekim koordinatörü

Serkan Arslangiray ile Alsancak’ta

öğlen yemeğinde bir araya geldi.

Eşleriyle birlikte yemek yiyen

dostlar birlikte vakit geçirdi.

Almanya’dan
döndüler
� REKLAM Ajansı sahibi Doruk

Yalçıner ve eşi mimar İklime Yalçıner,

Almanya tatilinden sonra
Alsancak’taydı. İkili hem Almanya’ya

hem iş hem tatil için gittiklerini söyledi.

Ara tatili 
fırsat bildi
Ara tatili 
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Ara tatili 
fırsat bildi
� PROF. Dr. Engin Deniz Eriş,

Alsancak’ta objektife yansıdı.

Okulların tatil olmasını fırsat

bildiğini söyleyen Eriş
dostlarıyla öğlen yemeğinde

buluşacağını söyledi.

Dubai’ye açıldı
� İŞ insanı Ali Değirmen yeni

markası olan Aldeg Gelinlik ve

Abiye’yi büyütmeye devam
ediyor. Dubai ile bir çok
anlaşma yaptığını söyleyen Ali

Değirmen yoğun iş temposunda

Alsancak’ta iş görüşmesi
yaptığını söyledi. Değirmen, ay

sonunda yapılacak olan İzmir

Fashion Week’te defilede yeni

koleksiyonunu sergileyeceğini

de duyurdu.

Sokağın nabzı
� AK Parti İzmir Milletvekili

ve Konak Belediye Başkan
Adayı Ceyda Bölünmez
Çankırı ile iş insanı Talip
Çankırı’yı Alsancak’ta
görüntüledik. Siyaset
çalışmalarında sahada
olduğunu belirten Çankırı,

“Sokağın nabzını tutmak 
için alanlardayız” dedi.

ÖZELÖZEL
HABERHABER

Öğlen
kahvesi 

� TANINMIŞ
simalardan iş insanı
Deniz Yıldırım’a
Alsancak’ta
rastladık. Deniz
Hanım yoğun tempo
arasında dostları ile
öğlen kahvesine
çıktığını söyledi. 

Keyifli bir akşam

� İZMİR cemiyet hayatının tanınmış isimlerinden

Nilgün-Önder Altay çifti Alsancak’ta birlikte

yemek yerken objektife yansıdı. Vakitlerinin

çoğunu Çeşme’de geçirdiklerini  belirten Altay

çifti Pier’s Brasserie’de keyifli bir akşam geçirdi.
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� MERT Özcan Alsancak’ta Dor
Brasserie isminde tatlı bir mekan açtı. Mert

Özcan’a iş insanı Mesut Sancak, Metin Sancak ve
İbrahim Görücüoğlu hayırlı olsun ziyaretinde
bulundu. Dostlar birlikte Dor Brasserie’nin

tatlılarının tadına baktı.
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�İş insanı Aytekin

Toy ailesi ve yakın

dostları ile akşam

yemeğinde bir araya geldi.

Pier’s Brsserie’de akşam

yemeğinde buluşan dostları ile

keyifli vakit geçiren Aytekin Toy

yoğun iş temposunun stresini

güzel bir akşam yemeği

ile çıkardıklarını

belirtti.
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DENİZİNYUTTUĞU
BALIKÇILARAVEDA

'Kesik baş' cinayetinde
kan donduran detay!

Dikili Salihleraltı açıklarında
Oğuz İrgit adlı balıkçı teknesi
batmış, teknede bulunan 10
kişiden Oğuz İrgit, İsmet Akdağ ve
Orhan Pancar adlı vatandaşların
cansız bedenine ulaşılırken Alican
Ateş, Arda Kuzu, Mehmet
Kurunaz, İbrahim Erdem,
Muhammet Kulak sağ olarak
kurtulmişti. Batan teknede
bulunan Medeni Karaduman ve
Gökhan Çakır kayıp olduğu
öğrenilirken, arama kurtarma
çalışmaları, Sahil Güvenlik
Komutanlığı’na ait bot ve
helikopterlerle sürdürüldü.

Arama kurtarma çalışmaları
devam ederken, kaza esnasında
teknede bulunduğu öğrenilen ve
kayıp olarak aranan Medeni
Karaduman'ın cansız bedeni
ekipler tarafından önceki gün
bulundu. Karaduman’ın cenazesi
İzmir Adli Tıp Kurumu
morgundaki otopsi işlemlerinin
tamamlanmasının ardından
yakınlarınca alındı. Oğuz İrgit,
Orhan Pancar ve Medine
Karaduman’ın cenazeleri, Dikili
Merkez Camii’nde öğle namazını
müteakip kılınan cenaze

namazının ardından Dikili
Kabristanlığı’nda defnedildi.
Cenazeye hayatını kaybeden
balıkçıların aileleri, yakınları ve iş
arkadaşları katıldı.

Olayda hayatını kaybeden
İsmet Akdağ’ın cenazesi ise otopsi
işlemlerinin ardından İzmir Adli

Tıp Kurumu morgundan
yakınlarınca alınarak memleketi
Balıkesir’e götürüldü. Akdağ da
memleketinde defnedildi. Öte
yandan, kayıp balıkçılardan
Gökhan Çakır adlı vatandaşı
arama çalışmalarının sürdüğü
öğrenildi. (İHA-DHA-AA)

Buca’da iklim krizine karşı güç birliği 
Buca Belediyesi’nin

öncülüğünde iklim
krizine karşı ortak bir
mücadele geliştirmek
için Türkiye’nin dört bir
yanından ve Almanya’dan
belediyelerin paydaşı
olduğu “İklim Değişikliği
İle Mücadelede Biz de
Varız” çalışması
başlatıldı. Buca
Belediyesi’ne bağlı AR-
GE Müdürlüğü
Sürdürülebilirlik ve
İnovasyon Merkezi
tarafından hayata
geçirilecek projenin

açılış toplantısı Buca
Belediyesi Meclis
Salonu’nda
gerçekleştirildi. Belediye
Başkan Yardımcısı Hatice
Güral, projeye ortak
olmaktan onur
duyduklarını belirterek
“Dilerim bu çalışmadan
Türkiye’ye ve dünyaya
öncü olabilecek kararlar
alınsın. Benim aklımdan
çıkmayan bir görüntü
vardır. Buzullar eridiği
için küçük bir buz parçası
üzerinde kalan kutup
ayısı. Bu görüntünün tek

nedeni ise iklim
değişikliği. Bizler yerel
yönetimler olarak öncü
olmuyorsak, bu değişime
bir katkı sunmuyorsak
doğabilecek sonuçların
da ortağıyız. O nedenle
bu çalışmaların gönüllü
bir ortağıyım. Bundan
sonra yaşadığımız kentin
iklim değişikliği
mücadelesine bir nebze
olsun katkı sunabilecek
olursam bu benim için
bir övünç kaynağı
olacaktır” dedi. 
(Haber Merkezi)

Sorgulamasında cinayeti itiraf eden Alper Ö. tutuklanırken 2 kişi ise adli kontrol şartı ile serbest bırakıldı.

Aydın Söke’da evli ve 4
çocuk babası Şerafettin
Akalın (40), geçen 14
Aralık'ta akşam saatlerinde
çarşıya gitmek üzere evinden
çıktı. Akalın'dan bir daha
haber alamayan yakınları,
polise kayıp başvurusunda
bulundu. İhbar üzerine polis
ve jandarma ekiplerinin
yaptığı çalışmalarda
Akalın'izine rastlanılamadı. 14
Ocak 17.00 sıralarında Granta
Mezarlığı yolundan geçen

vatandaşlar, yolun kenarında
bulunan boş bir arazide çuvalı
fark etti. Kontrol ettiklerinde
ise içerisinde hareketsiz yatan
bir erkek olduğunu gören
vatandaşlar jandarmaya haber
verdi. İhbar üzerine bölgeye
jandarma ve sağlık ekipleri
sevk edildi. Yapılan
incelemede çuval içerisinde
bir erkeğe ait cesedin başının
kesildiği anlaşıldı. Yapılan
kimlik tespitinde, ölen kişinin
bir aydır kayıp olarak aranan

Şerafettin Akalın olduğu
belirlendi. 3 adrese eş zamanlı
operasyon düzenleyen ekipler,
diş hekimi Alper Ö., babası
H.Ö. ve akrabaları V.Ö.’yü
gözaltına aldı. Sorgulamada
Alper Ö., Akalın’ı kendisinin
öldürdüğünü itiraf etti. Alper
Ö.'nün ifadesinde, kendisine ait
arazide tartıştıkları Akalın'ın
balta ile kendisine saldırdığını ve
yaşanan arbede sırasında
öldürdüğünü itiraf ettiğini
söylediği öğrenildi. (DHA)

Kömür ocağında 
göçük; 1 yaralı!
Kütahya Tavşanlı Ege Taşkömür

Madencilik şirketine ait kömür
ocağında maden işçilerinden Hüseyin
K. (38), nefeslik adı verilen
havalandırma bacalarını değiştirdiği
sırada göçük meydana geldi. İşçi,
boğazına kadar toprak altında
kalırken, diğer işçiler jandarma
ekiplerine haber verdi. Harekete
geçen AFAD ve jandarma ekiplerinin
yanı sıra 20 kişilik tahliye ekibi
oluşturuldu. Ekipler, maden ocağı
girişinden 100 metre mesafede olan
Hüseyin K. ile konuşarak durumunu
öğrendikten sonra kurtarma
çalışmalarına başladı. Yaklaşık 3 saat
süren çalışmaların ardından Hüseyin
K.’ya ulaşıldı. Hafif yaralı olan işçi, ilk
müdahalesinin ardından ambulansla
Tavşanlı Doç. Dr. Mustafa Kalemli
Devlet Hastanesi’ne kaldırılarak tedavi
altına alındı. Maden işçisinin sağlık
durumunun iyi olduğu belirtirken,
olayla ilgili başlatılan soruşturma
sürüyor. (DHA)

15 metrelik ahşap 
tekne alabora oldu

Meteoroloji 4’üncü Bölge
Müdürlüğü, Bodrum’un kuzeyi için
fırtına uyarısı yaptı. Yalıkavak sahili
tersane bölgesine bağlı bulunan 15
metre uzunluğundaki bir ahşap tekne
fırtına nedeniyle iskeleye çarpıp, hasar
gördü. Hasar alan tekne kısa sürede
sahile yakın bir noktada batmaya
başladı. Yarıdan fazlası suya gömülen
ahşap teknenin kaldırılması için
çalışma başlatılacağı bildirildi. (DHA)

Batan geminin
şehitleri anıldı

Urla’da Teke Burnu açıklarında 39
yıl önce fırtına nedeniyle batan TCG Ç-
136 Tank Çıkarma Gemisi'nde şehit
olan 39 personel, düzenlenen törenle
anıldı. Şehitler için saygı duruşunda
bulunulup denize çelenk bırakıldı. TCG
Ç-136 Tank Çıkarma Gemisi, 1985
yılında Seferihisar’da düzenlenen
'Doğanbey 85' tatbikatına katılmak için
Foça’dan yola çıkmış, gemi, Ayandon
fırtınası nedeniyle Urla açıklarında
batmıştı. (DHA)

CEZAEVİNDE 
CANINA KIYDI

Karabağlar’da Suriye uyruklu
Levend Macu, demir kapısının camını
kırarak girdiği müstakil evdeki Suzan
E.'yi yüz ve kolundan toplam 7 bıçak
darbesiyle yaralamış, kızı Behiye E.’yi
öldürmüştü. Olaydan 1 gün sonra
yakalanan şüpheli tutuklanmıştı.
Levend Macu, önceki gün tutuklu
bulunduğu cezaevinde kendini astı.
Macu'nun cenazesi otopsi için İzmir
Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı.

Diğer yandan Suzan E.'nin
tedavisinin sürdüğü bildirildi. (DHA)

Dolandırıcılara
eş zamanlı baskın

İzmir polisi, şüphelilerin araç
kiralama şirketlerine ait internet
sitelerinin sahtelerini oluşturarak 16
kişiyi 111 bin 400 TL dolandırdıklarını
tespit etti. Ardından İzmir merkezli 9
ilde eş zamanlı çalışma başlatıldı.
Yapılan çalışmalar neticesinde;
hakkında gözaltı kararı bulunan
şüpheliden ilk etapta 38’i
yakalanırken bugün yakalanan 2 kişi
ile toplam gözaltı sayısı 40'a yükseldi.
Şüphelilerden 18'i tutuklanırken, 12
şüpheli adli kontrol şartıyla serbest
kaldı. (İHA)
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Levend
Macu

Şerafettin Akalın

Dikil açıklarında balıkçı teknesinin alabora olması sonucu hayatını kaybeden
balıkçılar için tören düzenlendi. Balıkçılardan 3’ü son yolcuklarına uğurlandı
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“CHPBUDEĞİŞİMİN
NEDENİNİ ANLATMALI”

Görkem Duman’a 
görkemli karşılama

CHP Buca Belediye Başkan
adayı Görkem Duman, ilçede coşku
ile karşılandı. Proğramda konuşan
Buca İlçe Başkanı Çağdaş Kaya,
“Her ziyaret ettiğimde içimi kıpır
kıpır eden ilçe binamızda, 35
yaşında genç bir kardeşinizi
bağrınıza bastınız, CHP adayı
yaptınız hepinize sonsuz
şükranlarımı sunuyorum” dedi.
Duman ise, “Bu onuru ve gururu
bana yaşatan başta Genel
Başkanımız Sayın Özgür Özel’e,
tüm MYK üyelerimize ve Parti
Meclisimize içtenlikle teşekkür
ederim. Genel başkanımızla
görüştüm sizlere selamı var. Allah’ın
izni ve sizlerin emeğiyle rekor oyla
Buca’da Cumhuriyet Halk Partisinin
bayrağını dalgalandırmaya devam
edeceğiz. ‘Bir Eski Zaman Güzeli
Buca’mızın’, herkesin imrenerek
baktığı, yaşanabilir, dirençli yapı
stoğu olan, sevgi ve hoşgörü ilçesi
olması için çalışmaya bugünden
itibaren başlıyoruz” diye konuştu.  

Siyasetin uzmanları İzmir'deki yerel
seçim yarışını Ege Telgraf’a
değerlendirdi.  Siyaset psikolojisi
alanında önemli çalışmalar yapan Prof.
Dr. Kamuran Elbeyoğlu, “CHP Genel
Başkanı Özgür Özel neredeyse her
konuşmasında güçlü ve umut veren
gerçek bir değişim için neler yapılması
gerektiğini ifade etti. En önemlisi de
yerel seçim sürecinde aday
belirlenmesinde objektif,
nesnel, güvenilir kriterlere
uyulacakları yönünde
kamuoyuna umut verdi. İzmir
özelinde bakacak olursak her
adayın belirlenmesinde aynı
ölçü birimlerinin kullanılmadığı
çok açık görünüyor. Değişim
kriterleri yaz yağmuru gibi bazı
ilçelere yağdı bazı ilçelere
yağmadı sanki. İlçesine, adayına,
destekçilerine, yandaşlarına, maddi
gücüne mi kriterler işletildi sorusunu
kafalarda uyandırıyor? Bizim
yaşadığımızı kent için kadın belediye
başkan adayı sayısı noktasında yapılan
değişim memnunluk verdi. Dokuz
belediye başkan adayının kadın
olmasını bizler de yurttaşlar da takdirle
karşıladı” dedi.  İzmir’deki aday
adayları ve seçmenine CHP'nin ikna
edici açıklamalar yapması gerekliliğine
dikkati çeken Prof. Dr. Kamuran
Elbeyoğlu, “Menderes’e bakalım. AK
Parti 30 Mart 2014 yerel seçimini
kazandı. Bir dönem DSP’den iki
dönem CHP’den belediye başkanı olan

Ergun Özgün bağımsız aday olmuştu.
AK Partili Bülent Soylu CHP’li Ahmet
Pala’ya karşı seçimi almıştı. AK Parti
ilçenin çarşısında yetişen Sinan
Akdeniz’i aday gösterdi. Adayın babası
esnaf kefalet kooperatifi aracılığıyla
binlerce esnafa düşük faizli uzun vadeli
kredi veren ilçenin kanaat
önderlerinden Vahdettin Akdeniz.
Ergun Özgün bu kez İYİ Parti

Menderes Belediye Başkan
Adayı. Pazartesi günü bu
gerçekleri bilen veya bilmesi
gereken değişimci CHP 22
belediye başkan aday adayı
arasından tercihini yaptı.
Profesöründen doçentine,
mimarından mühendisine
kadar çok geniş yelpazedeki
aday adayları arasından İlkay

Çiçek’i başkan adayı seçti. İlçedeki
birçok kanaat önderinin yorumu
‘Menderes’te AK Parti 2-0 önde’. 30
Mart 2014 yerel seçiminden daha da
güçlenen rakiplerini gören CHP'liler
2024 seçimini de kaybetme korkusu
yaşıyor. İlkay Çiçek’i CHP Menderes
Belediye Başkan adayı yapan karar
mercinden herkes seçimi nasıl
kazanacakları yönünde açıklama
bekliyor. Güçlü belediye meclis üye
adaylarımı belirleyecekler?
Menderes'in gönlünü kazanacak dev
proje mi koyacaklar? Mendereslileri
nasıl ikna edecekler?” diye konuştu. 

İlçeye mi yoksa adaya göre mi
belirleme yapıldığının pek

anlaşılamadığını vurgulayan Prof. Dr.
Elbeyoğlu, “Urla için yola çıkan
Mustafa Günay Güzelbahçe Belediye
Başkan Adayı yapıldı. Güzelbahçe’den
tepki yükseliyor. Urla ilçesinin belediye
başkanlığına talip olan Mustafa
Denizli'nin kızı Lâl Denizli Çeşme
Belediye Başkan Adayı yapıldı.  CHP,
kaybetme ihtimali olmayan Karşıyaka
Belediye Başkan adaylığı için İYİ Parti
milletvekili adayı da olmuş Behice
Yıldız İşçimenler Ünsal’ı nasıl
gösterdiğini partililerine anlatmak
zorunda. Çiğli pimi çekilmeye hazır
bomba gibi. CHP diken üstünde.
Karaburun ithal aday istemiyoruz
söylemiyle genel merkeze
baskı uyguluyor. Gazeteci
Uğur Dündar ve çok sayıda
kanaat önderi tepki gösteriyor.
Ne CHP ne de bir başka parti
için ceketimi koysam
kazanırım mantığı çoktan bitti”
şeklinde konuştu. Değişim
söylemiyle yola çıkan CHP’nin
aday belirlemesinde sürprizler
ortaya çıktığına dikkati çeken siyaset
bilimci Prof. Dr. Tanju Tosun, “Yerel
yönetim dediğimiz şey ister anayasal
olarak bakalım isterse teorik olarak
bakalım. Yerel demokrasinin mikro
alanlarıdır. Bu mikro alanlarda atama
yoluyla bir şekilde aktörlere yerel
siyasete entegre etme demokratik
temsiliyet açısından bana sorunlu
geliyor. CHP aday belirlemesinde nasıl
bir görüntü mevcut? Temsiliyet ilişkisi

dikkate alındı mı? Demografik
temsiliyete bakıldı mı? Mesleki
formasyon açısından mı bakıldı?
Oldukça sürpriz isimler var. Yaş
ortalaması aşağıya çekildi. Siyasete ilk
kez dahil olan isimler var. Ama
İzmir'de özellikle yerel siyasette çok
başarılı olan bazı belediye başkanları
var. O belediye başkanları yenilenme
adına tamamen sistemin dışına itildiler.
Aday gösterilmediler. Nicelik itibariyle
bir değişim işte dokuz tane kadın oldu.
Yani on dokuz tanede olabilir. Tek
başına bu bir gösterge mi? Değil. Yani
hem liyakat olacak. Hem temsil
kabiliyeti olacak. Aynı zamanda halkta

bir karşılığı olacak. Ve aynı
zamanda seçim kazanma
potansiyeli, seçim çevresinin
coğrafyasına göre bir iddiası
olacak. AKP İzmir’in bazı
ilçelerinde çok ciddi çok güçlü
adaylarla seçime giriyor. CHP
bunların karşısına kazanma
potansiyeli olan adaylarla mı
çıkıyor? Onu hep beraber

göreceğiz. Bornova’dan Karabağlar’a
Urla’dan Güzelbahçe’ye, Urla’dan
Çeşme’ye aday adayını demografik
mobilizasyona uğratmanın objektif
kriterleri olmalıdır. Objektif kriterleri
yok ise seçim açısından birtakım
riskleri ortaya çıkartır. Bu tür aday
atamaları bazı zafiyetleri beraberinde
getiriyor. CHP’nin ön seçimler yaparak
aday belirlemesi gerekiyordu” diye
konuştu. 

Egetelgraf.com’dan 
Yağmur Daştan’ın haberi

CHP Konak Belediye Başkan
Adayı Nilüfer Çınarlı Mutlu, CHP
Konak İlçe Başkanlığı’nı ziyaret etti.
CHP Konak İlçe Başkanı Ozan Ali
İlgazi, ilçe yönetimi, gençlik ve
kadın kolları ile partililer Başkan
Adayı Mutlu’yu davul ve zurna
eşliğinde kapıda karşıladı.
Mutlu’nun ilçe binası önüne
gelişiyle meşaleler yandı, konfetiler
patlatıldı. İlçe Başkanı Ozan Ali
İlgazi, ̈ 2019’da Abdül Başkanı ile
beraber Konak’ta bir tarih
yazmıştık. İnşallah 2024’te Nilüfer
Başkanımızla o efsaneyi daha da
büyüterek daha fazla meclis üyesi ve
oy oranıyla seçimi tekrar
kazanacağız. Konak İlçe Örgütü ile
hep beraber omuz omuza
yürüyeceğiz¨ dedi. Destekleri için
başta İlçe Başkanı İlgazi olmak
üzere ilçe yönetimi, kadın ve gençlik
kolları, muhtarlar ve sivil toplum
kurulu temsilcilerine desteklerinden
ötürü teşekkür eden CHP Konak
Belediye Başkan Adayı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, ̈ Benimle birlikte bu
yolculukta yer aldığınız için çok
teşekkür ediyorum. Birlikte çıktık

bu yola Konak’ı birlikte yöneteceğiz.
Türkiye’nin batıya açılan penceresi
İzmir’in kalbi Konak’ta tarih
yazacağız. Önce seçimi bir kez daha
alacak sonra da Türkiye’ye örnek
belediyeciliği göstereceğiz¨
ifadelerini kullandı. “Biz
Cumhuriyetin yüzüncü yılında
İzmir’i kadınlar ve gençlerle
beraber, hep beraber başarıya
taşıyacağız¨ diyerek sözlerini
sürdüren Mutlu, ¨Beni onurlu
göreve layık gören genel başkanımız
Özgür Özel’e, PM üyelerine, il ve
ilçe yönetim kurulumuza teşekkür
ediyorum. Başarıya ulaşacağıma
dair inançlarını ben de taşıyorum ve

onları asla mahcup etmeyeceğim.
Bana verilen bu görevle birlikte
başta İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cemil Tugay ile seçimi
alacak ve 30 ilçede CHP bayrağını
dalgalandıracağız. Son beş yılda
Konak’a hizmet eden meslektaşım
ve aile dostum değerli Başkanımız
Abdül Batur’a da çok teşekkür
ediyorum. Daha güzel daha güçlü
bir Konak için hep beraber
yürüyeceğiz. Size çok çalışmayı vaat
ediyorum. Hep beraber yol
yürüyeceğiz imse bir adım geride
kalmayacak. Eşit yurttaşlık, adil
kentler temelinde hep beraber 5 yılı
birlikte geçireceğiz¨ diye konuştu.

CHP'deki 'değişim' kurultayında Genel Başkan olan Özgür Özel'in İzmir ve
ilçeleri için belirlediği adaylara olan tepkilerin dozu artarak devam ediyor

MUTLU: KONAK’TA 
TARİH YAZACAĞIZ!”
CHP Konak Belediye Başkan Adayı Mutlu, ilçe örgütüyle bir araya geldi
¨Seçimi alacak sonra da Türkiye’ye örnek belediyeciliği göstereceğiz¨ dedi

AK Parti İzmir Büyükşehir
Belediye Başkan adayı Hamza
Dağ, seçim çalışmaları
kapsamında Menemen’de Tepe
Sosyal Tesisleri’nde spor
kulüpleri yöneticileri ve sporcular
ile bir araya geldi. Dağ’a
Menemen Belediye Başkan Vekili
Aydın Pehlivan’a eşlik etti.
Menemen’deki spor kulüplerinin
yönetici ve sporcuları ile buluşan
Dağ, Atatürk’ün ‘sağlam kafa
sağlam vücutta bulunur’ sözlerini
hatırlatarak, “Statlardan halı
sahalara kadar gençlerin
buralarda spor yaparak kötü
alışkanlıklardan uzak kalmasını

önemsiyoruz. Asarlık gibi birçok
bölgede amatör spor aktiviteleri
ile uğraşan spor ve yöneticileri
ayrı ayrı tebrik ediyorum. Amatör
spor kulüplerinin yanında
olacağız. Çünkü spor kulüpleri
toplumsal birleşmeyi sağlıyor.
Hayata yeni başlayan gençleri
kötü alışkanlıklardan uzak tutmak
için hayatidir. Artık İzmir
Büyükşehir belediye başkanı
olarak bu kardeşiniz tesislerin
inşası ve maddi destekleri bizzat
ben sağlayacağım” dedi.
Geçtiğimiz yıllarda İzmir
Büyükşehir Belediyesi kararıyla
kaldırılan 90 dakika ücretsiz

aktarmayı geri getireceklerini
söyleyen Dağ, “5 yıl çok önemli
işler yapacağız. İlerleyen
günlerde lansmanla projeleri
tanıtacağız. 90 dakika uygulaması
vardı. Kaldırıldı. 1 Nisan itibariyle
ilk bileti attıktan sonra 90
dakikayı ücretsiz kullanacak bu
müjdeyi vermekten büyük
mutluluk duyuyorum. 1 Nisan'dan
sonra bu şehrin her sokağında
her branşta sporcu yetişeceğini
ve dünyada başarılar elde
edeceğini göreceğiz ve İzmir
markası olarak yükseleceğiz”
ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

Dağ: 90 dakika ücretsiz aktarma geri gelecek!

Her şey
Türkiye
için…

İhracatçılar 2023 yılında önlerine hedef
koydukları rakamları, yaptıkları
ihracatçılarla gerçekleştirdiler. 2024
yılında hedefleri tutturmak ve ihracatta
rekor kırmak istiyorlar…

Ege Hububat Bakliyat Yağlı
Tohumlar ve Mamulleri İhracatçı Birliği
Başkanı Muhammet Öztürk düzenlediği
sohbet toplantısında ihracat medyanın
önemimi ve sektörün çalışmalarını
değerlendirdi. Öztürk’ün konuşmasından
önemli satır başlarını noktasına virgülüne
dokunmadan yazmak istiyorum.

Türkiye’nin 2023 yılındaki 26,2 milyar
dolarlık gıda ihracatının yüzde 48’ini
hububat bakliyat yağlı tohumlar ve
mamulleri sektörü tek başına
gerçekleştirdi. Türkiye’nin hububat
bakliyat yağlı tohumlar ve mamulleri
ihracatı yüzde 8’lik artışla 11,4 milyar
dolardan 12,4 milyar dolara yükseldi. Son
10 yılda ihracatını 3 kat artırarak 360
milyon dolardan 1 milyar 100 milyon dolar
seviyesine taşıyan Ege Hububat Bakliyat
Yağlı Tohumlar ve Mamulleri
İhracatçıları Birliği, Türkiye’nin hububat
bakliyat yağlı tohumlar ve mamulleri
ihracatından yüzde 9 pay aldı…

Başkan Mahmut Öztürk, doların
baskılanmasıyla 2023 yılını zorlu
geçmesiyle büyük bir başarıyla
tamamladık. Sektör, küresel zorluklara
rağmen üretimin ve ihracatın önemini
vurgulayarak, ülke gıda ihracatında lider
konumunu sürdürdü. İhracatçılar, yaşanan
sıkıntıların üstesinden gelmek ve sektörü
sürdürülebilir kılmak için iç ve dış
platformlarda sorunlarını ve çözüm
önerilerini de dile getirdi…

Türkiye genelinde 2023 yılı ihracatı
255,8 milyar dolar olarak gerçekleşti.
Hububat, Bakliyat, Yağlı Tohumlar ve
Mamulleri sektörü, gıda ihracatının lideri
olarak, 26,2 milyar dolarlık ihracatın %
48’ini tek başına gerçekleştirdi. Türkiye
genelindeki ihracat, bir önceki yıla göre %
8 artışla 12,4 milyar dolara ulaştı. Sektör,
son 10 yılda ihracatını iki katına çıkararak
büyük bir başarı elde etti. Ege Hububat
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve Mamulleri
İhracatçıları Birliği, 2023 yılında 1 milyar
68 milyon dolarlık bir ihracat
gerçekleştirerek bir önceki yıla göre %
7’lik bir artış sağladı. En çok ihracat yapan
5. birlik konumuna yükselerek büyük bir
başarı elde etti…

Birliğin en çok ihracat yaptığı ilk 5
ülke Cezayir, Rusya, Libya, İran ve Cibuti
olarak sıralanıyor. Türkiye geneli hububat,
bakliyat ve yağlı tohumlar ihracatında ise
ilk 5 ülke Irak, ABD, İran, Suriye ve
İtalya. 2024 yılında da Türkiye Gıda
İhracatçıları markasıyla uluslararası
fuarlara katılacak, sektörlerimizi
tanıtacağız. Türkiye’nin hububat bakliyat
yağlı tohumlar ve mamulleri ihracatı yüzde
8’lik artışla 11,4 milyar dolardan 12,4
milyar dolara yükseldi. Son 10 yılda
ihracatını 3 kat artırarak 360 milyon
dolardan 1 milyar 100 milyon dolar
seviyesine taşıyan Ege Hububat Bakliyat
Yağlı Tohumlar ve Mamulleri
İhracatçıları Birliği, Türkiye’nin hububat
bakliyat yağlı tohumlar ve mamulleri
ihracatından % 9 pay aldı. Ege Hububat
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve Mamulleri
İhracatçıları Birliği, son 10 yıldaki
başarısıyla Ege İhracatçı Birlikleri
bünyesindeki 12 ihracatçı birliği arasında
ihracat sıralamasında 8. sıradan, 5. sıraya
yükseldi…

Türkiye’nin ekonomisine katkı
sağlayan bu İhracat Birliklerini herkesin
desteklemesi ve yardımcı olması
gerekiyor. Devlet her konuda kendilerine
yardımlarını esirgemediği gibi yurt dışında
da her türlü kolaylıkları sağlıyor. İhracat
Birliklerinin sloganı ise “Her şey Türkiye
ve Türkiye ekonomisi içindir” diye 
daha da çok çalışıyorlar…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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35 yıldır Çağdaş mahallesinde
ikamet eden Çağdaş mahallesi
muhtar adayı Özlem Çakar, uzun
zamandır mahallede bulunması
sebebiyle mahalleliyle iç içe
olduğunu belirtti. Her durumda
desteğini esirgemediğini söyleyen
Çakar, “İyi günlerinde, kötü
günlerinde mahallelimin yanında
oldum.  Bu süreçte mahallenin ne
eksiği var, sorunları ne çok iyi
gözlemledim. Hep erkek muhtar
adaylarımız ve hep muhtar
adaylarımız oldu. Onlar da
ellerinden geleni yaptılar. Kadın
muhtarların sayısı da artıyor. Bu
durumda ben de kendimi
kanıtlayacağım” dedi.

‘BEN BU İŞİ YAPABİLİRİM’
Muhtar olmaya karar verme

sürecinde birçok eğitime dahil
olduğunu söyleyen Çakar, “Muhtar
olma sürecime karar vermeden işin
mutfağından başlamak istedim.
Sürekli eğitimlerle kendimi
geliştirdim. Özellikle Kader
Muhtarlar Derneği’nin

eğitimlerine katıldım. Bizleri bu
konuda çok geliştirdiler. Ege
Kadın Buluşması Platformu Gül
Esin Kadın Muhtarlar Derneği’nin
üzerimizde çok emekleri var.
Eğitimlerim hala devam ediyor. Bu
eğitimleri alıp kendimi hazır
hissettikten sonra muhtar adayı
olmaya karar verdim. Kendimde
bu potansiyeli gördüm. ‘Ben bu işi
yapabilirim’ dedim” ifadelerinde
bulundu.

Çağdaş mahallesinin eksikleri
olmasından ziyade iyileştirilmesi
gereken alanları olması gerektiği
düşüncesinde olan aday Çakar,
“Öncelikle mahallemde ‘Engelsiz
bir Çağdaş mahallesi’ diyorum.
Engelli olan bireylerimiz var. Ama
binalarımızda asansörlerimiz yok.
O yüzden binalarımızın giriş ve
çıkışlarına belediye ile iş birliği
içinde engelli rampası istiyorum.
Engelli vatandaşların ailelerinde
sosyalleşmeye ihtiyacı var. Sosyal
yardımla birlikte onlarla da sosyal
aktiviteler sağlamak istiyorum. 65
yaş üstü vatandaşlarımızın talepleri

doğrultusunda hareket edeceğiz.
Bir telefon uzaklıklarında olacağız.
Mahallemizin parkı ve kamusal
alanlarının iyileştirilmesi gerekiyor.
Geri dönüşüm adına özellikle atık
yağlar için kumbara yapılmasını
istiyorum. En önemlisi de
mahallemizde afet toplanma
alanımız yok. İçerisinde ilk yardım
malzemelerinin olacağı İlk yardım
konteyneri istiyorum. Çevre
temizliğinin de takipçisi olacağız.
Sokak hayvanlarımızın sabit
beslenme alanı yok. Bu konuda
gereğini yapacağım. Yollarımız da
sıkıntılı. 

Özellikle ara yollarımız için
parke taşı yaptırmak istiyorum.
Arabalar daha yavaş hareket etsin
diye. Işıklandırmamız oldukça az.
Bu sebeple gece işten dönen
kadınlarımız korkabiliyor. Bir
güvenlik sorunu açığa çıkıyor. Bu
sorunu da çözeceğim. Ayda bir kez
apartman yöneticileriyle toplantı
yapıp hangi apartmanda ne sorun
ve eksik var öğreneceğim. Bu iş
ekip işi” dedi.

Ülke kamuoyunun merakla beklediği
açıklama sonunda geldi. Cumhuriyet Halk
Partisi’nin İzmir büyükşehir ve ilçe belediye
başkan adayları parti yönetiminden geçerek
resmen ilan edildi.

Bir önceki yerel seçime İYİ Parti
ittifakıyla giren ve iki ilçeyi İYİ Parti’ye
bırakan CHP bu kez ittifaksız olarak 30
ilçede aday gösterdi. CHP’nin mevcut 24
belediye başkanından 21’i değiştirildi. 

CHP’li başkanların 62 olan yaş
ortalaması 46’ya indi. Adaylardan 32, 33, 35,
37 yaşında olanlar var. 9 ilçede kadın aday
gösterilirken aynı zamanda mevcutta dört-
beş dönemdir belediye başkanlığı yapan
isimler resmen emekliliğe sevk edilmiş oldu.

Her ne olursa olsun adayların
gençleşmesi yolunda atılmış adımı fazlasıyla
sevdim. Adayların eğitim durumları ve

bugüne dek yaptıklarına da hızlı
bir şekilde göz gezdirdim.
Siyasetin sokağa inmesi adına,
size benzeyen kişilerin aday
olması seçmene artı motivasyon
sağlıyor diye söylemek mümkün.

Bugün adayların yaşını nitelik açısından
sorun olarak nitelendirenlerin bu düşüncede
ne kadar hatalı olduklarını en iyi zaman
gösterecek.

CHP’nin kimilerine göre devrim,
kimilerine göre ise intihar olarak
nitelendirilen aday belirleme süreci ilçe
örgütlerinde hareketlenmelere sebep oldu. 

Karaburun ilçe örgütünün Ankara’ya,
genel merkeze giderek aday belirleme
sürecinin yeniden değerlendirilmesini talep
etmesi, Çiğli örgütü önünde toplanıp aday
sürecini eleştiren bir grup partili gibi
kamuoyuna yansıyan birkaç olaya tanık
olduk.

Her şeyden öte CHP’nin kurumsal parti
yapısının her türlü adayın önüne geçtiği
büyük şehirlerde aday gösterilmeyen
isimlerin, kendi isimlerini parti yapısının
önünde görme çabaları çok büyük bir
yanılgı.

Geçmiş seçimlerde aday
gösterilmemeleri üzerine seçime bağımsız ya
da alternatif sol partilerden giren isimlerin
seçilme başarısı gösterdiğine tanık olmadık.
Süreçte CHP’li adaylara kaybettirmeyi
başarı olarak değerlendiriyorlarsa o noktada
diyecek çok da bir şey yok.

İzmir’in ve ilçelerinin çok büyük
sorunları var. Başkan adaylarının belli
olduğu şu günden, şu andan itibaren
isimler üzerinde tartışmayı bir kenarı
bırakmak lazım. Kim seçilirse seçilsin
İzmir’in sorunlarının çözüme
ulaştırılabilmesi amacıyla yerel yöneticileri
harekete geçirecek bir baskı unsurunu hep
birlikte oluşturabilmemiz gerekiyor.

GELECEĞİ BİZ BELİRLEYELİM
Başta trafik sorunu, yol kalitesi, altyapı,

sağlıklı suya ve çevreye ulaşım, toplu ulaşım
imkanlarının ve alternatiflerinin
geliştirilmesi gibi konularda bu şehrin
öncelikleri ve gerçekleri var.

Bu noktada toplu ulaşımdaki 90

dakikalık ücretsiz aktarma hakkının geri
getirileceğinin, su fiyatlarının
düşürüleceğinin, toplu ulaşım ücretlerinin
bütçe dostu olacağının sözlerinin verilmesi
bile İzmir’de halktan yana olan gündeme
dönmemiz gerektiğinin en güzel habercisi.

Seçimden seçime gelen siyasetçi
algısından uzaklaşmak adına meydanı
siyasetçilere bırakmak yerine yönlendirici,
güçlü ve dayanışma içerisindeki
seçmenlerin yerel seçime gittiğimiz şu
dönemde seslerini en güçlü tondan söyleme
zamanı.

Parti içi çekişme, rekabet ve gündemin
sıcaklığının cazibesine kapılmak yerine
nasıl bir şehirde yaşamak istediğimizi
konuşalım hep birlikte…

“ENGELSİZ BİR ÇAĞDAŞ 
Mahallesi vaat ediyorum”

TOKMAKOĞLU 

Düğüm
çözüldü
ama…

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com

“Kadınlara istihdam
çocuklara eğitim”

Kadınlar ve çocuklar için ekstra
hassasiyet gösterdiğini söyleyen
Çakar, “Kadınlarımız için
kooperatif istiyorum. Evde
ürettikleri takı, el işleri ve gıdaları
pazarlayabilecekleri bir çarşı
kurmak istiyorum. Kadınlar maddi
güçlerini ellerine aldıklarında eve
de katkıda bulunacak. Dolayısıyla
erkeklerin yükü de hafifleyecek.
Maddi koşullarından dolayı
durumu iyi olmayan çocuklarımız
var. Her öğrenci dershaneye
gidemiyor. Bunun için
mahallemizde yaşayan mezun
arkadaşlarla görüştüm. İlk ve orta
öğretimdeki çocuklarımıza
yardımcı olacaklar. 18-40 yaş
arası kadınlara meslek edindirip
belediye bünyesinde işe
yerleştiriyorlar. Bu konuyla ilgili
de anlaşmalarımızı sağladık”
ifadelerini kullandı.

Buca Evka-1 Çağdaş Mahallesi Muhtar adayı Özlem Çakar, mahallenin mevcut
sorunlarına çözüm getireceği inancıyla muhtar olmak için yola çıktığını söyledi

Mahalleye hizmet
görevini muhtar olarak
yerine getirmek istediğini
söyleyen Gaziemir’e

bağlı Yeşil Mahallesi
Muhtar adayı Selver
Sütlü, “Bundan 5
sene önce başka bir
muhtar adayı aza
olmamı istedi.
Turizmle uğraştığım
için bunu kabul

etmedim. Eğer
mahalleye hizmet

edeceksem bunu muhtar olarak
yapmalıyım dedim. O sene
arkadaşımın aday olması sebebiyle
adaylığımı koymadım. Bu sefer
adayım” dedi.

Yeşil mahallesinin daha çok aktif
olabilmesi adına sesini sosyal
mecralardan da duyurmak istediğini
söyleyen Sütlü, “Çok güzel
projelerimiz var. İlk olarak iletişim
sağlayabilmek adına bir grup
kurmak istiyorum. Kime yardım
yapılmış, kimin hastası var, kimin
eksiği var haberdar olup

ilgilenebilmek için. Bir de sosyal
mecrada internet sitesi kurmak
istiyorum. Yaptıklarımızı,
etkinliklerimizi herkes bilmeli” dedi.

Muhtar adayı Selver Sütlü,
birçok sorun karşısında avantajlı
olduklarını söyledi. Mevcut
problemler karşısında da mahalle
sakinlerinin talebi doğrultusunda
hareket ettiğini belirten aday Sütlü,
“Sokaklarımız asfalt ve sürekli yama
yapılıyor. Kaldırımlarımız çok
bozuk. Onların elden geçmesi
gerekiyor. Aciliyeti olan şeyler

yapılıyor ama diğerleri yapılmıyor.
Mahallemizde hijyen çok önemli.
Genel olarak temiz bir mahalleyiz.
Sürekli süpürülüyor. Altyapı
sorunumuz yok. Yağmur yağdığında
zorluk çekmiyoruz. Bu açıdan
avantajlıyız. Sokak hayvanlarımıza
barınak ve mamalarıyla ilgili gereken
yapılmalı. Mahalle sakinlerinin isteği
de ‘Ne olur sen muhtar ol, mahalleyi
de bir görsünler artık’ oldu. Biz
belediye başkanı gibi ‘Şunu
yapacağız, bunu yapacağız’ vaatleri
vermiyoruz. Biz mahalle ile belediye
arasında köprü olmayı düşünüyoruz”
ifadelerinde bulundu.

Esentepe mahallesinde ikamet
eden mahalle sakinlerinin
sorunlarıyla yakından ilgileneceğini
belirten aday Sütlü, “Geçmiş yıllarda
bazı durumlara tanıklık ettiğim için
saha muhtarı olmayı düşünüyorum.
İnsanlar çekiniyor, durumlarını arz
edemiyorlar. Bana bire bir
yazabilirler. Özel olarak iletişim
kurabilirler. Apartman
yöneticileriyle de ayda bir toplantı
yapıp mahalle sakinlerinin
ihtiyaçlarını ve sorunlarını
öğreneceğim. Herkese yardımcı
olmayı düşünüyorum” dedi.

Üretici kadınlar ve çocuklar
için süre gelen etkinlikleri
devam ettireceğini söyleyen
Sütlü, “Kadınlar için kadın
semt evlerimiz var. Belediye
başkanımız bu konuda çok
güzel çalışmalar yapıyor. Evde
oturan kadınlarımız bu semt
evlerinde üretim yapıyor. Aile
bütçesine katkıda bulunmak
isteyen kadınlarımız bu
ürünlerin satışını da
yapabiliyor. İsteyen herkes bu

kurslara katılım
sağlayabiliyor. Kadınlarla
görüşüp sosyal ve psikolojik
desteğe ihtiyacı olan kadınları
belediyeye ait Kadın
Dayanışma Merkezleri’ne
yönlendiriyoruz. Çocuklar için
de mahalle arasında bir
parkımız var ama o da çok
küçük. Kimse gönül
rahatlığıyla çocuğunu
gönderemiyor. Bunun için
gereken yapılmalı” dedi.

“Üretici kadınların daima yanındayız”

“Belediye ile mahallemiz arasında köprü olacağım”
Gaziemir Yeşil Mahalle

Muhtar adayı Selver
Sütlü, uzun süredir Yeşil

Mahallesi’nde ikamet
ettiğini ve her soruna

hakim olduğu için aday
olduğunu belirtti

ÖZELÖZEL
HABERHABER

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER

YASEMİN
EKREN

Özlem 
Çakar

Selver
Sütlü
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Egetelgraf.com’dan Yağmur Daştan’ın
haberi

Cumhuriyet Halk Partisi’nde (CHP) aday
belirleme sürecinin yankıları devam ediyor.
Bayraklı Belediye Başkanı Serdar
Sandal, Bayraklı Havuz Kafe’de
basın toplantısı düzenleyerek
aday belirleme sürecine da
değerlendirmelerde
bulundu ve
eleştirilerini sıraladı.
Partisinin üst yönetim
kurullarına seslenen
Sandal, kurultay ve
‘değişim’ sürecine
işaret etti, ¨Kurultay
bitti demişlerdi,
bitmemiş¨ dedi. CHP
Genel Merkezi’nin
yaptırdığı anketlerin
sonuçlarına uymadığını da
söyleyen Sandal, ayrıca İl
Başkanı Şenol Aslanoğlu için de
¨Partilinin hak ve hukuku koruma noktasında
üzerine düşeni yapmamıştır¨ çıkışında
bulundu. Bayraklı’da beş yıldır kimseyi
ötekileştirmeden hizmet ettiklerini ifade eden
Sandal, ¨Vicdanen bu konuda rahatım.
Geldiğimizde 'Bu kentte biri yatağa aç
giriyorsa o koltuklar bize haram olsun'
demiştik. Ben belediyeye geldiğimde makam
aracımız satılmıştı, pandemi, deprem,
ekonomik kriz ve borç stokumuzla elimizden
geleni yaptık. Temel kıstasımız tasarruf,
beytül mala el uzatmamak, kamu kaynaklarını
vatandaşa doğru aktarmamaktı. Bu konularda
örnek olacak çalışmalar yaptık. Bayraklı'da
kent kimliği oluşmamıştı. Yurttaşlarımızın
kendini Karşıyakalı, Bornovalı görmesi bizi
incitti. Bu kent İzmir'in kurulduğu kent, bu

kent milli mücadelenin merkezlerinden biri.
Yeni kent merkezi. İzmir'in yıldız, kalbi olacak
bu kentte yaşayanların aidiyetlerini başka
yerde görmesi bizi incitti. İzmir'in kalbini bu

vizyonla ortaya koydu. Arkadaşlarınız
bizi sığ işlerle eleştirdiler,

çarpıttılar. Bu konuda
vicdanımız rahat¨ dedi.

Deprem süresince
yaşanan imar sorunlarını
gidermek için de
gerekli adımları
attıklarını sıralayan
Sandal, ¨Kemal
Kılıçdaroğlu'nun
talimatıyla ada bazlı ve

parsel bazlı inşaat artışı
gerçekleştirdik.

Vekillerimiz sustu biz
konuştuk. Çadırlar

kurulmayınca güvenlik
güçleriyle biz karşı karşıya geldik.

Kimse bize görevini yapmadı siyasi
duruşundan ödün verdi diyemez. Ben CHP'li
bir belediye başkanıyım, CHP'liyim, bundan
sonra da CHP'li kalacağım. Birileri bizi bunun
dışına itmek isteyebilir ama biz CHP'de
kalacağız. Şimdi de bütün haksızlıklara aynı
şekilde cevap vereceğiz¨ diye konuştu.
Bayraklı’da memnuniyet anketleri yapıldığını
hatırlatan Sandal, ¨Bizdeki memnuniyet
anketi İzmir'dekilerin en iyilerden bir tanesi.
Komisyon kararları parti yetkililerinden
duyduğum güçlü adayın belediye başkanı
olacağı... Sonrasında bu 2 mesele bizim
atanmamıza yeterliyken yeni bir ankete
girişildi. Serdar Sandal, Ulaş Aydın ve Erdal
Aksünger isimleri soruldu. Belediye başkanı
olmamız, bölgede yoğun çalışmamızdan
kaynaklı olarak bizim oranımız oldukça

yüksek çıktı. Rakamlarını da biliyorum ama
kimseyi rencide etmek istemem. Çünkü
Serdar Sandal Kemal Kılıçdaroğlu'na yakın
bir isim ve ona oy verdi¨ mesajı verdi. Başkan
Sandal, aday belirleme süreci ile ilgili CHP
İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu’nu da
eleştirdi. Sandal, "Şenol Aslanoğlu İzmir'de
gelmiş geçmiş en düşük performansı gösteren
il başkanıdır. İzmir'in iradesine, örgüte sahip
çıkamamıştır. Ben kurultayın ilk oyunu da
ikinci oyunu da Kılıçdaroğlu'na verdim.
Benim Kılıçdaroğlu'na oy verme gerekçem
sadece yakınlığım değil, ahlakı, vicdanı,
liyakati, devlet adamlığı, muhalefeti bir araya
getirme iradesi" dedim. Çünkü Türkiye'nin
ihtiyacı toplumsal barış. Ben parti
yetkilileriyle görüştüm, 'Ekipler değiştiğinde
adaylar da değişir bu doğal, niyetiniz buysa hiç
girmeyelim' dedim. Bize 'anketlerden ve gelen
komisyondan çıkın gerisini bize bırakın'
dediler. Özel ile görüşmemde de aynı
konuşma oldu. Ankette sorulanların esamesi
yok. Bu süreç bizleri üzüyor, kırıyor,
partimizle ilgili kaygı duyuyoruz. Aldığımız
telefonlar bizleri rahatsız ediyor. Ama bir
haksızlık olsa da bir usul hatası olsa da, farklı
bir yönetim anlayışı olsa da biz CHP'liyiz.
Bizim CHP ile olan bağımız sıradan değil¨
dedi. Sandal, ¨Hesap günü bugün değil, bu
işler bittikten sonradır. O gün tekrar
konuşacağız. Hiç kimsenin umut olan bu
süreci sekteye uğratmaya hakkı yok.
Kılıçdaroğlu'na oy verdi diye belediye
başkanlarını çizmek bu parti adına yapılacak
en son şeydi ama buna cevap vermeyeceğiz.
Cevap hakkımız bugün için saklı kalacak.
Kılıçdaroğlu'na oy verdim, pişman değilim,
bugün olsa bugün yine veririm. Bireysel
hırslarını partinin, ülkenin önüne koyanlar da
ellerini çeksinler¨ ifadelerini kullandı.

Başkan Yetişkin coşku ile karşılandı
Seferihisar Belediye Başkanı

İsmail Yetişkin, Cumhuriyet Halk
Partisi tarafından yeniden aday
gösterildi. Başkan Yetişkin,
Ankara’dan dönüşünde ilçe halkı
tarafından büyük bir coşkuyla
karşılandı. Meşaleler yakan
vatandaşlar, “Seferihisar seninle
durma ilerle” pankartı açtı.
Ailesiyle birlikte ilçe meydanında
kendisini karşılayan kalabalığa
seslenen Yetişkin, “Buradan
Seferihisar’a beni layık gören başta
CHP Genel Başkanımız Özgür
Özel’e, Parti Meclisi ve MYK
üyelerimize bir kez daha teşekkür
ederim. Ama asıl Seferihisar
halkına teşekkür borcum var.

Bugün yeniden bir seçim sürecinde
daha kol kola, omuz omuza bir
aradaysak bunun mimarı
sizlersiniz” dedi. “Seferihisar için
yeniden ayağa kalkıyor ve yola
çıkıyoruz" diyen Yetişkin, "Hayata
geçireceğimiz her projede,
atacağımız her adımda ve tüm
hizmetlerimizde Seferihisarlıların
imzası olacak" şeklinde konuştu.
Cumhuriyet Halk Partisi
Seferihisar İlçe Başkanı Rahmi
Tezel Çınar da, “İlçe örgütü olarak
hep birlikte alanda olacağız.
Vatandaşımızın yanında dertlerine
deva olmaya devam edeceğiz”
diyerek, Başkan Yetişkin’e destek
verdi. (Haber Merkezi)
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Cumhur İttifakı ortakları AK Parti ve MHP,
Kınık Belediye Başkanı Dr.Sadık
Doğruer’in Bergama Belediye Başkan
adayı ilan edilmesinin ardından teşkilat
buluşması gerçekleştirdi Her iki partinin
ana kademe, kadın ve gençlik kolları
üyelerinin, Ülkü Ocakları ile birlikte
düzenlediği buluşma saygı duruşu ve
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla başladı. AK
Parti Bergama İlçe Başkanı Sebahattin
Güzel, "Bergama için yeni bir tarih
yazacağız. Başarılarımızı birlikte
perçinleyeceğiz. AK Parti, kutsal davayı
omuzlarında taşıyan bir partidir. Allah'a
hamdolsun bu görevi alnımız açık bir
şekilde yerine getireceğiz" dedi. Bergama
Belediye Başkan Adayı Dr. Sadık Doğruer

ise, “Birlik, beraberlik ve kardeşlik ruhu
içerisinde çalışacağız. Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan’ın talimatıyla
görevimizi en iyi şekilde hep birlikte
yerine getireceğiz. Yolumuz açık ve
aydınlık olsun” dedi. Milliyetçi Hareket
Partisi İlçe Başkanı Hüseyin Engin de,
"Teşkilat demek, başarı ve kazanmak
demek. Teşkilat, zafer demek. Tüm
teşkilatlarımız çok değerli. Bu yüzden
bugün göstermiş olduğunuz birlik
ruhundan dolayı tüm iltifatları hak
ediyorsunuz" ifadelerini kullandı. dedi.
Programa, İl Koordinatörü Metehan
Yeğen, Kadın Kolları Başkanı Nuray
Erkızıl Öner, Ülkü Ocakları Başkanı
Mustafa Yılmaz da katıldı. (Haber Merkezi)
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Minikler mutfakta 
eğlenerek öğrendi

Bergama’ya mobil
diş sağlığı hizmeti

“Bahane değil, 
hizmet ürettik”
5 yıllık görev süresi boyunca her fırsatta
hemşehrileriyle bir araya gelen Başkan
Ömer Günel, bu kez düzenlediği bir
toplantıyla Güzelçamlı Mahallesi
sakinleriyle buluştu. Göreve geldiği 2019
yılından bu yana kent genelinde yürütülen
çalışmalar ile ilgili olarak bir sunum yapan
Başkan Ömer Günel, Güzelçamlı'nın
kendisi için büyük önem taşıdığını
belirterek “Sizlere hiç boş vaatte
bulunmadım. Bugüne kadar bahane değil,
hep hizmet ürettim. Yaptıklarım
yapacaklarımın teminatıdır” dedi. 
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Bornova Belediyesi’nin Evka 3’te
bulunan Mutfak Atölyesi'nde
düzenlenen atölyelerde 4-6  ve 7-9 yaş
arası minikler katıldı. Eğitmenler
eşliğinde kurabiyelerin yapımına ilişkin
bilgiler alan minikler nefis lezzetler
hazırlamak için çalışmalara başladı.
Çocuklar önce merdanelerle hamur
açarak değişik şekillerde kesti.
Ardından ise rengarenk şekerlerle
yaptıkları kurabiyeleri süsledi. Başkanı
Dr. Mustafa İduğ, “Minik Bornovalılar
için ara tatilin eğlenceli geçmesini
istedik. Bunun içinde bir çok farklı
etkinlik hazırladık. Kurabiye Süsleme
atölyelerimizde bunlardan biri” dedi. 

Bergama Belediyesi’nin Japonya
Hükümeti’nin hibe programı ile hayata
geçirdiği Gezici Ağız ve Diş Sağlığı Aracı
hizmete alınıyor. Japonya ve Türkiye
arasındaki dostluk ve işbirliğinin sembolü
olarak sağlanan hibe yardımıyla hayata
geçen Gezici Ağız ve Diş Sağlığı Aracı ilçe
ilçe köy köy gezerek hastaneye
gidemeyen vatandaşlarımızın ağız ve diş
sağlığı tedavisini ayağına getirecek. Ağız
ve diş sağlığı hizmetini çiftçilerimizin
ayağına götürmek ve hizmeti sağlamak
amacıyla gerçekleşen projenin
finansmanı Bergama Belediyesi ve
Japonya hibe desteği ile gerçekleşti. 
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İsmail
Yetişkin

Başkan Sandal: Kemal Bey’e 
oy verdim, pişman değilim!

Bayraklı Belediyesi’nin CHP’li Başkanı Serdar Sandal, partisinin aday 
belirleme sürecine dair eleştirilerini sıraladı, üst yönetime ateş püskürdü 

YAĞMUR
DAŞTAN

Serdar
Sandal
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İZMİR’İN MERKEZİNDE 
yeni bir dünya doğuyor

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin şehrin dört
bir yanında Türkiye’ye örnek bir model
oluşturacak nitelikle hayata geçirdiği kentsel
dönüşüm projeleri sürüyor. Yüzde yüz uzlaşı,
yerinde dönüşüm, belediye garantörlüğü
ilkelerine bağlı olarak yürütülen kentsel
dönüşüm çalışmalarında Ege Mahallesi’ndeki
süreçte de hız kesilmiyor. 

Uzun yıllar dönüşüm bekleyen kent
merkezindeki 7 hektarlık alanda yeni bir dünya
yaratmak amacıyla adımlar atılıyor. Bu
kapsamda önemli bir aşamaya daha gelindi.
Projenin ihalesi yapılan 1. Etabı’nda hak
sahiplerinin de yeni yuvalarına kavuşacağı
alanda yarın saat 12.30’da temel atma töreni
düzenlenecek.

NELER YAPILACAK?
Ege Mahallesi Kentsel Dönüşüm ve Gelişim

Projesi 1. Etap kapsamında, yaklaşık 120 bin
metrekarelik inşaat alanında T Blokta (ticaret
ve konut fonksiyonlu yüksek yapı bloku) 455
bağımsız birim ve B1-B2 (2 adet konut
fonksiyonlu blok) bloklarda 251 bağımsız birim
olmak üzere toplam 706 bağımsız birim
üretilecek. Bu ihale ile ada içi altyapı, üst yapı,
çevre düzenleme imalatlarına ait uygulama
projeleri ile birlikte aynı zamanda 7 hektar
büyüklüğündeki alan genelinde tüm alt yapı
(yol, yağmur suyu, kanalizasyon, içme suyu,
elektrik, doğalgaz vb) uygulama projeleri de
hazırlanmış olacak.

Ege Mahallesi’ndeki dönüşümün tamamı,

yeni kent merkezinde yer alan, doğusunda
Meles Çayı, batısında İZBAN demiryolu hattı
ve Kahramanlar Mahallesi, kuzeyinde Liman
Arkası bulunan, bugün işlevini yitirmiş sanayi
alanlarıyla sınırlanmış 7 hektar büyüklüğündeki
bölgede yapılacak. 

Yaklaşık 2 bin bağımsız birimin üretileceği
Ege Mahallesi kentsel dönüşüm alanında birinci

etapta 706 bağımsız birim inşa edilecek.
Uzlaşmalar ve tapu devirleri tamamlandıkça
ihaleye yönelik yeni yapım etapları belirlenecek.
Ege Mahallesi’ndeki çalışmalar tamamladığında
7 hektarlık dönüşüm alanında hem fiziksel hem
sosyal açıdan tüm eksiklikler giderilmiş olacak.
Depreme dayanıklı yepyeni bir Ege Mahallesi
yaratılacak. (Haber Merkezi)

Sosyal projeleriyle yaşamın
her aşamasında yurttaşların
yanında yer alan Gaziemir
Belediyesi, yaş almış yurttaşlara
da özel hizmet sunuyor. Sarnıç
Toplum Merkezi’nde ve Ata
Evi Sağlıklı Yaş Alma
Merkezi’nde yaş almış
yurttaşlara hizmet veren
belediye, Alzheimer-Demans
Danışma ve Dayanışma
Merkezi’nde de Alzheimer-
demans hastaları ile onların
ailelerine hizmet sunuyor. 

Belediye 60 yaş üstü

bireylere hizmet verdiği Ata
Evi’nde, yaş almış vatandaşların
yaşamla bağlarını
koparmalarının önüne geçerek,
onların evlerinden çıkıp
sosyalleşmelerine olanak
tanıyor. Spor odası, kütüphane,
dinlenme odası ve çeşitli
etkinlik alanlarının bulunduğu
Ata Evi’nde verilen hizmetlerle
yaş almış vatandaşların fiziki,
sosyolojik ve psikolojik yönden
güçlenmeleri sağlanıyor.
Psikologun görev yaptığı
merkezde, üyelere düzenli

olarak demans ve depresyon
testleri uygulanarak bilişsel ve
psikolojik durumları takip
ediliyor. Merkezde,
vatandaşların bilişsel
kapasitelerini korumak ve iyi
vakit geçirmelerini sağlamak
için sudoku, kelime oyunu,
masa oyunları, spor, öykü
atölyesi ve sohbet gibi
etkinlikler düzenleniyor. 377
kişinin üye olduğu Ata Evi’nde,
2019 yılının Nisan ayından 2024
yılına kadar bin 587 etkinlik
düzenlendi. (Haber Merkezi)

Başkan Kırgöz’den
Özel’e teşekkür

Sağlıklı yaş almanın 
sıcak adresi Gaziemir!

CHP’de Parti Meclisi kararı ile bir
dönem daha Dikili Belediye Başkan
adayı ile edilen mevcut Başkan Adil
Kırgöz, Genel Başkan Özgür Özel’i
ziyaret ederek hem teşekkür etti,
hem de aynı heyecanla çalışma
sözü verdi. Sonuçların
açıklanmasının ardından
Ankara’da kalan ve Genel Başkan
Özgür Özel’e özel bir ziyarette
bulunan Başkan Adil Kırgöz,
ziyaretini sosyal medya
hesabından paylaştı. Kırgöz şu
ifadeleri kullandı: “Belediye
Başkan Adaylığımızın
açıklanmasından sonra, Genel
Başkanımız Sayın Özgür Özel’i
ziyaret ederek teşekkürlerimi
sundum. Bu dönemde olduğu gibi,
önümüzdeki dönemimizde de
#BirlikteDikili diyerek, ilk günkü
heyecanla çalışacağımızın sözünü
verdim.” (Haber Merkezi)

SÖKE’YE 112
milyonluk otogar 
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu, Söke Belediye Başkanı
Mustafa İberya Arıkan ile birlikte
Büyükşehir Belediyesi tarafından
yapılmakta olan Söke Otogarı’nda
incelemelerde bulundu. Çerçioğlu, şubat
ayı içerisinde hizmete alınması planlanan
otogarın Söke’ye hayırlı olması
temennisinde bulundu. Söke'de de
verdikleri her sözü teker teker yerine
getirdiklerini ifade eden Çerçioğlu, 42 bin
metrekare alan üzerine kurulan Söke
Otogarı'nın 12 peron barındıran toplam 4
bin 500 metrekarelik inşaat alanına
yapıldığı bilgisini paylaştı. Çerçioğlu,
Söke Belediye Başkanı Mustafa İberya
Arıkan ile birlikte, Büyükşehir Belediyesi
tarafından yapılan Söke Yeraltı
Otoparkı’nda incelemelerde bulundu.
Çerçioğlu, şubat ayında açılması
planlanan otoparkın Söke’ye ve
Sökelilere hayırlı olması temennisinde
bulundu. Çerçioğlu, “Biz hizmet üretiriz,
birileri sadece laf üretir. 31 Mart’ta
halkımız yine gereğini yapacaktır”
ifadelerini kullandı. 

İYİ Parti’de İzmir özelindeki aday belirleme
süreci devam ederken, partinin İzmir’de
yerelde tek iktidarda olduğu ilçede yaşanan
kriz çözüldü. İYİ Parti'de Salih Atakan
Duran'ın Tire'den yeniden adaylığı da dün
mecliste gerçekleşen grup toplantısında
resmileşti. İYİ Parti Genel Başkanı Meral
Akşener grup toplantısında kürsüye çıkan
Duran'ın elini kaldırarak Tire Belediye
Başkanı'nın 31 Mart'ta yapılacak yerel
seçimlerde de partinin adayı olacağını
açıkladı. Duran kürsüye İYİ Parti TBMM
Grup Başkanvekili Müsavat Dervişoğlu, İYİ
Parti İzmir Milletvekili ve Büyükşehir Adayı
Ümit Özlale ve İYİ Parti İl Başkanı Ülkü
Doğan ile birlikte çıktı. İYİ Parti İzmir heyeti

Lider Akşener ile birlik fotoğrafı verdi. Tire
Belediye Başkanı kürsüden partililere
seslendiği konuşmasında, "Beni bu
makama tekrar layık görerek aday
gösteren başta Sayın Genel Başkan Meral
Akşener ve tüm partili yol arkadaşlarıma
teşekkürlerimi arz ediyorum. Görev
süremiz dahilinde mesleki tecrübemizi
emrine sunmanın mutluluğunu yaşıyoruz.
Yeni dönemde de mesleki tecrübemizin
yanı sıra geçen 5 yılda edindiğimiz
belediyecilik tecrübesiyle şehr-i muazzam,
taht-ı kadim yeşil Tire'nin güzel insanlarına
en iyi şekilde hizmet edeceğimiz
müjdelemek istiyorum" ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

“TAHT�I KADİM TİRE’YE HİZMETE DEVAM…”
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Dilberin
dansı

Ne güzel dünya be! Bir hafta pavyon
gülü dilberi konuştun. Bir hafta uzay
fatihi Alper’i. Bir gece İzmir’in CHP
adayları kim olacak diye uykusuz kaldın!
Hadi! Şimdi birkaç akşam da Can
Atalay’ı gündem yap kendine. Anayasa
Mahkemesi mi haklı? Yoksa Yargıtay
mı? Atalay salınmalı mı? Vekilliği mi
düşürülmeli? Hiç endişelenme. Sakin
sakin. Nasılsa hafta sonu bir futbol maçı
sana her şeyi unutturur! Çok
dertlenirsen atarsın 2 “twett” olur biter.
Hem sana fikrinin bir önemi olduğunu
da kim söyledi. Kendini Kaf Dağında
filan görme! Hangi belediye başkan
adayı seçilirken sana soruldu. Hangi
meclis üyesini sen belirledin. 

PAŞA PAŞA ATARSIN
Öyle bir elin sesi filan deme. Bu

sistemde sen muhtar azasını bile
belirleyemezsin. Genel Merkez bu
der… Sende gidip “ben” paşa paşa oy
atar, seçtim sanırsın. Sonra bir de
meydanlara çıkar bol keseden
alkışlarsın. Boş ver bunları canım
kardeşim. Kafacığını yormaya değmez.
Gerçek gündemine dön. Bu fiyatlar
nerede duracak. Bak mazota 2 gün üst
üste zam geldi.. 44 lira oldu. Hani sen
hep 50 liralık alıyordun ya! Artık o
paraya bir pet şişe bile dolmuyor. 

50 LİRALIK
Kira işi de tam bir dert. Geçen yıl eylül

ayı itibari ile ev sahibi kiracı
kavgalarında 11 kişi öldü. 46 kişi
yaralandı. İlk 6 ayda 47 bin tahliye, 100
bini aşkın kira tespit davası açıldı. Sen
yüzde 25 yaptıysan tabi sorun yok
kardeşim. Doları zaten dert etmezsin.
Dolarla maaş almıyorsun ki! 

Zamlara da hiç takılma. Olduğu
kadar. Olmadığı kader. Zaten Türk-İş’e
göre “bekar birinin yaşam maliyeti 19
bin 630 liraya çıkmış.”  Azıcık da
bekarlar düşünsün canım! Sen bekar
mısın? Şimdi okudum bak. İcra
dairelerine giden dosya sayısı 718 bin
238 olmuş. Yok be kardeşim yılda değil.
Sadece 28 günde. 

Her gün 25 bin yeni icra dosyası.
Toplam rakam 21.3 milyon zaten.
Arasında senin kredi kartı borcu yok
dimi. Aman ben de. Sıktım sanki. Boş
ver adaletmiş, seçimmiş, ekonomiymiş.
Bu ülkenin derdi mi biter? Sen seyret
dizini. Nasıldı o dilberin pavyon dansı...

UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com

Roman vatandaşların yaşadığı Ege Mahallesi’nde hak sahiplerine teslim edilecek
binaların yapımı için 2 Şubat Cuma günü temel atma töreni düzenlenecek.
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Sonuna yaklaştığımız
sömestir tatilinde kışın

güzelliklerini çocuklarıyla
paylaşmak isteyenler için
kayak merkezlerinin yanı
sıra şehir merkezlerine
yakın ve ulaşımı kolay

birçok rota da ilgi görüyor

Ailece gidilebilecek şehre yakın kış
rotaları arasından popüler olanları
sizlerle paylaşıyoruz. Tüm bu rotalara
araçla yalnızca birkaç saatte ulaşmak
mümkün. 

İşte şehre yakın en güzel sömestir
rotaları.

AĞVA
Araçla İstanbul’a 1.5 saat mesafede

olan Ağva, güzelliğini her mevsimde
gösteriyor. Göksu ve Yeşilçay
derelerinin aralarına kurulmuş olan
Ağva, dere kıyısındaki konaklama
tesisleri ve restoranlarıyla ziyaretçiler
için doğayla iç içe olabilecekleri bir
ortam sunuyor. Uzun yürüyüşler,
derelerde kano ya da deniz bisikletleri
gibi aktivitelerle renklenen Ağva
gezisinde, civardaki butik oteller ya da
bungalovlarda kalabilirsiniz. 

SEFERİHİSAR
Sıradaki öneri Ege’nin İncisi

İzmir’den geliyor. “Sakin Şehir”
(Cittaslow) listesine Türkiye’den giren
ilk yerleşim olan Seferihisar,
sömestirde yorgunluk atmak için en

uygun yerler arasında. İzmir’den 45
dakikada ulaşılabilen Seferihisar’da
Teos Antik Kenti, Sığacık Kalesi gibi
tarihi mekanlar bulunuyor. Mavi-beyaz
evleriyle tipik bir Ege kasabası olan
Seferihisar’da kale içinde kurulan
pazara uğrayıp meşhur Ege otlarından
alınabilir, yerel üreticilerin hazırladığı
lezzetli yemeklerden tadılabilir. 

TİRİLYE
Eski bir balıkçı köyü olan Tirilye,

eski yerleşim özelliklerini koruyan şirin
bir kasaba. Bursa’dan araçla 50
dakikada varılabilen Tirilye, zeytin ve
zeytinyağı ile ünlü. Tirilye’nin eşsiz
atmosferinde gezi ve alışverişin yanında
yakın mesafedeki antik dönemden
kalma Kapanca limanı da özellikle
çocukların çok ilgisini çekecek. 

KIZILCAHAMAM
Kızılcahamam, merkeze yaklaşık 55

dakika uzaklığıyla Ankara’nın
dinlenme amaçlı günübirlik veya hafta
sonu için en çok ziyaretçi alan ilçesi.
İlçe termal su kaynakları dolayısıyla
geçmişten bugüne sağlık amaçlı da

ziyaret ediliyor. Doğasının korunmuş
olması ve doğayla uyumlu konaklama
tesislerine izin verilmiş olması,
Kızılcahamam’ı doğanın içinde ve
konforlu bir tatil rotası haline getirmiş
durumda. Otantik Mahkeme Ağacin ve
Pazar köyleri, köy yaşamını merak
eden çocuklar için bir çocuk kitabının
sayfaları arasında dolaşma hissi
verecek. Ayrıca Soğuksu Milli Parkı,
Çamlıdere Jeoparkı, Abacı Peri
Bacalarıyla Kızılcahamam çocuklar için
birçok keşif imkanı sunuyor.
GÖBEKLİTEPE

Şanlıurfa merkeze 20 kilometrelik
mesafe ile 10 bin yıl öncesine yolculuğa
çıkılarak Göbeklitepe'ye ulaşılıyor.
Dünya tarihini değiştiren bulgularıyla
arkeolojiye, tarihe ve öğrenmeye
meraklı ziyaretçileri ağırlayan
Göbeklitepe, sömestirin en heyecan
verici seçenekleri arasında yer alıyor.
Tarihin en önemli kaynaklarını
barındıran Göbeklitepe çocukların
tarihi ve kültürel açıdan zenginliğini
katlaması için de oldukça değerli bir
yer. (Haber Merkezi)

Kahve tutkunlarından
doğa için seferberlik

Geçim kaynakları tarım ve
hayvancılık olan taşrada yaşayan
insanlar, iklim krizinden
doğrudan etkilenerek gelir
eşitsizliğiyle karşı karşıya kalıyor.
Bu kapsamda iklim krizinden en
çok etkilenen taşra bölgelerinde
yaşayan insanlara destek olmak
amacıyla özel bir girişimde
bulunuldu. 

Tohumların doğada
çimlenmelerine kadar geçen
sürede; aşırı soğuk, sıcak, rüzgar,
orman canlılarının tohumu
yemesi gibi dış etkenlerden
korunmaları amacıyla tohum
topları kullanılıyor. Tohum topu;
bir tohumun etrafının kil,
humuslu toprak ve tohumun
verimliliği için farklı minerallerin
yer aldığı bir karışımla
kaplanması sonucu meydana

gelen toplardır.
100 Yılın Tohumları adı

verilen projeyle sürdürülebilir bir
gelecek için önemli adımlar
atıyor. #100YılınTohumları
etiketiyle Instagram üzerinden
paylaşım yapan her bir kahve
sever adına bir tohum toprakla
buluşuyor. Kullanıcılar, yapılan
paylaşım sonrasında kendilerine
özel ekilen tohumların büyüme
süreçlerini de izleme imkanına
sahip oluyor.

Arabica Coffee House CEO’su
Sertaç Yalçın, “İklim krizi,
özellikle taşra bölgelerinde
yaşayan insanları derinden
etkileyen bir gerçeklik haline
geldi. İşimizin toplumsal
sorumluluğunu da üstleniyoruz.
Sürdürülebilir bir gelecek için
fark yaratıp öncü olmak adına

adımlar atıyoruz, çünkü biliyoruz
ki dünyanın değişmek ve
iyileşmek için bize ihtiyacı var.
Projemizin odak noktasında,
iklim krizinden etkilenen
öncelikli ekim sahalarına yakın
köylerde yaşayan insanlar
bulunuyor. Bu köylerdeki
kadınlara özel olarak hazırlanan
eğitim programları ile tohum
topu üretimi öğretiliyor. 

Bu sayede, kadınlar sadece
gelir elde etmekle kalmıyorlar;
aynı zamanda doğayı korumaya
da katkıda bulunuyor. 100 Yılın
Tohumları kampanyamız ile
kadınların toplumdaki rollerini
güçlendirmeye de katkıda
bulunmak istiyoruz. Hep birlikte,
geleceğe daha güçlü bir toplum
bırakmak için çalışıyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/11 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : İzmir ili, Torbalı ilçesi, Torbalı mahallesi, Bağlar civarı mevkii, 308 ada, 1 parsel,
A blok 1.kat 4 nolu bağımsız bölüm sayılı 95 m2 mesken niteliğinde taşınmaz Naci Tuncel
caddesi ile 1016 sokağın kesiştiği köşe konumlu, bodrum+zemin kat+3 normal katlı
betonarme, mantolaması yapılmış, doğalgaz hattı döşeli, yaklaşık 30 yaşlarında, her katta
2 daire olan blokta bulunmaktadır. İzmir-Aydın caddesine kuşuçuşu 350 mt, Torbalı İzban
durağına 650 mt, Mustafa Çoban İlkokuluna 125 mt mesafede, tüm belediye
hizmetlerinden faydalanan ulaşımı kolay bir bölgededir. 3 oda, salon, mutfak, banyo. Wc,
antre ve 2 balkondan oluşmakta, ısınma doğalgaz ile sağlanmaktadır.
Adresi : Alpent Mh. 1016 Sk. Gül Yapı Sit. A Blok No:2 K:1 D:4 Torbalı / İZMİR
Yüzölçümü : 95 m2
İmar Durumu : Torbalı Belediye Başkanlığı'nın 15/02/2023 tarih 1830/2054 sayılı
yazılarında taşınmazın Torbalı Belediye Meclisinin 07/11/2019 tarih ve 120 sayılı kararı ile
uygun görülerek İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 16/10/2020 tarih ve 05.890 sayılı
kararı ile değişiklikle onaylanan UİP-41051 plan işlem numaralı Torbalı ilçe merkezi
1/1.000 ölçekli Uygulama İmar Planı revizyonunda "Konut Alanı Blok Nizam 4 Kat " olarak
belirlendiği, yapı ruhsatı/yapı kullanma izin belgesi düzenlendiği ve Mekansal Adres Kayıt
Sisteminde (MAKS) numarataj bilgisinin Alpkent mah. 1016 sokak No:2 Torbalı olarak
bulunduğu bildirilmiştir.
Kıymeti : 1.400.000,00 TL
KDV Oranı : %1
Kaydındaki Şerhler: Torbalı İcra Dairesinin 2020/518 sayılı, İzmir 19.İcra Dairesinin 2018/8839
sayılı, İzmir 17.İcra Dairesinin 2021/1937 sayılı, 2021/4193 sayılı haciz şerhleri,T.C.Ziraat
Bankası A.Ş. 'nin06/11/20214 tarih ve 15619 yevmiye no.lu ipotek şerhi vardır.

29/01/2024 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                      (Basın: 1976502)

T.C.
TORBALI

(SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU
2023/11 SATIŞ

TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER
SİTESİ İLANI

Artırma Bilgileri

1.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 12/04/2024 - 10:30
Bitiş Tarih ve Saati : 19/04/2024 - 10:30

2.Artırma 
Başlangıç Tarih ve Saati : 13/05/2024 - 10:30
Bitiş Tarih ve Saati : 20/05/2024 - 10:30

İLAN
T.C. MENEMEN 1. ASLİYE HUKUK

MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2023/295 Esas

KARAR NO : 2023/371
Davalı : 1- MENEMEN İLÇE NÜFUS MÜDÜRLÜĞÜ
Davacı : 2- NAMOSTE DEMİR
Mahkememizden verilen 14/12/2023 tarih ve yukarıda numarası

yazılı kararı ile; "Davacının davasının KABULÜNE, Ağrı ili, Diyadin
ilçesi, Günbuldu Mah./Köy, C:24 H:1, BSN:118, T.C. Kimlik
No:10459582712'de nüfusa kayıtlı Kıyasettin ve Mücahide oğlu,
20/04/2000 Diyadin doğumlu davacı NAMOSTE DEMİR'in nüfus
kayıtlarında "Namoste" olan adının "Devran" olarak
DEĞİŞTİRİLMESİNE" karar verilmiştir. Mahkeme kararı yerine
geçerli olmak üzere ilgililere ilanen tebliğ olunur. 

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 1976496)

Ara tatil bitmeden
buralara da gidin

Göbeklitepe Kızılcahamam

Seferihisar

Tirilye

Ağva

Sertaç 
Yalçın
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‘PAMUK FİYATLARI
beklentinin altında’

İzmir Ticaret Borsası’nın
(İTB)  Ocak ayı meclis
toplantısında 2023’te borsada
gerçekleşen işlem miktarı, işlem
hacmi ve fiyat hareketleri
değerlendirildi. İTB Yönetim
Kurulu Başkanı Işınsu Kestelli,
"Bir önceki yıla göre tescil işlem
sayımız yüzde 10 artış ile 55 bin
adete, işlem hacmimiz ise yüzde
35 artış ile 88 milyar TL'ye ulaştı.
Dolar bazında işlem hacmimiz
ise 3,7 milyar dolar oldu. İşlem
hacmimizin yüzde 65'i bitkisel
ürünlerden, kalan yüzde 35'i ise
canlı hayvanlar ve hayvansal
ürünlerden oluşuyor. Bu durum
tarımsal üretimimizde
hayvancılığın ne kadar önemli
olduğunun da önemli bir
göstergesi. En fazla işlem gören
ürün grupları yüzde 16 ile
bitkisel yağlar, yüzde 11 ile yağlı
tohumlar, yüzde 9 ile kırmızı
etler ve pamuk olarak
gerçekleşti. İşlem hacminin en
çok artığı gruplar ise yüzde 204
ile canlı hayvanlar, yüzde 132 ile
kuru incir ve yüzde 123 ile
kırmızı et grubu oldu" dedi.

Çiğitli pamuk işlem miktarının
bir önceki yıla göre rekoltedeki
azalışa bağlı olarak yüzde 18
gerilediğini aktaran Kestelli,
"Ortalama fiyat ise yüzde 17
artarak 18 TL olarak gerçekleşti.
Güncel fiyatların 23 TL
seviyelerinde olduğunu

söyleyebiliriz. Üretim
maliyetlerindeki artış ve
pamuğun ekim dönemi olan
nisan ve mayıs aylarındaki
fiyatlar dikkate alındığında yeni
sezon pamuk fiyatları
üreticilerimizin beklentilerinin
altında kaldı. Tekstil ve

konfeksiyon sanayimizin yaşadığı
talep daralması pamuk
piyasalarını olumsuz etkiledi”
dedi. Kestelli, 2023 sonu
itibariyle planlı üretim yapılan
bitkisel ürün ve ürün grubu
sayısının sıfırdan 2028'de 17'ye
çıkarılacağını aktardı. 

Kredi Garanti Fonu (KGF)
Bilgilendirme Toplantısı, Ege
Genç İş İnsanları Derneği’nde
(EGİAD) gerçekleştirildi.
EGİAD Yönetim Kurulu
Başkan Vekili Arda Yılmaz,
KOBİ’lerin finansmana erişim
güçlüğünün iş dünyası
gündeminin her zaman ilk
sıralarında yer aldığını hatırlattı.
Yılmaz, “KOBİ’lerin
finansmana ve finansman için
gerekli teminata erişiminin
kolaylaştırılması için öncelikli

olarak adımlar atılması hem kısa
hem de uzun vadede ülke
ekonomisi ve kalkınması
açısından direk etki
sağlayacaktır" dedi. İmalat
sektöründeki etkilerine de
değinen Yılmaz, KOBİ'ler
teknoloji düzeylerine göre
sınıflandırıldığında, yüzde
56,4'ünün düşük teknoloji
sınıfında üretim yaptığını, büyük
ölçekli girişimlerde ise bu oranın
yüzde 44,9 olduğunu belirtti.

Kredi Garanti Fonu Batı

Anadolu Bölge Müdürü Yusuf
Buğra Yüksek ise EGİAD iş
dünyasına, KGF’nin; kurumsal
yapısı, kuruluş amacı,
finansmana erişimde bankalar
aracılığıyla sağladığı destekler
hakkında bilgi verdi. Yüksek
ayrıca; KOBİ’lere sunulan
alternatif finansman çözümleri,
yatırım, ihracat, girişimcilik,
yeşil dönüşüm, dijital dönüşüm
başlıklarındaki KGF destek
paketini aktardı. 
(Haber Merkezi)

2023’te turizm 
rekoru kırıldı
Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri
Ersoy, 2023 yılı turizm rakamlarını ve
turizmde yeni hedefleri
açıkladı. 2023 yılında
turizm geliri yüzde 17’lik
artışla 54,3 milyar dolar
olarak gerçekleşti. 56,7
milyon ziyaretçi, 99
dolar dolar kişi başı
gecelik gelir, 54,3
milyar dolar toplam
gelirle 2023, turizmde
rekor yıl oldu. Kişi başı gecelik
harcama 2022 yılında 89 dolardan 2023
yılında 99 dolara çıktı. (İHA)

Bakan Şimşek'ten 
‘destek’ mesajı
Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet
Şimşek, sosyal medya hesabından
yaptığı paylaşımda, ihracatçıları güçlü
şekilde desteklemeye devam
ettiklerini bildirdi. Sermayesini
güçlendirdikleri Türk Eximbank'ın bu
yıl ihracatçılara 50 milyar dolar destek
sağlamayı hedeflediğine işaret eden
Şimşek, "İhracatımızın büyümeye
katkısını artırmak, dengeli ve
sürdürülebilir yüksek büyüme
hedefimize ulaşmak için ne
gerekiyorsa yapacağız"
değerlendirmesinde bulundu. (AA)

“Hedef sektörü
dönüştürmek”

‘Finansmana erişim
kolaylaştırılmalı’

Pamuk üretiminin çevresel, ekonomik
ve sosyal anlamda sürdürülebilir
olduğu bir Türkiye hayali ile çalışan,
tüm aktörlere ortak fayda sağlayan,
birleştirici rol üstlenen bir sivil
toplum kuruluşu olan İyi Pamuk
Uygulamaları Derneği’nin 10.
kuruluş yıldönümünü kutlamanın da
mutluluğunu yaşadıklarını belirten
İyi Pamuk Uygulamaları Derneği
Yönetim Kurulu Başkanı Fuat
Tanman, “10 yılda geldiğimiz
noktada Türkiye’deki pamuk
üretiminin yaklaşık yüzde 10’unun
iyi pamuk standardında üretilmesi
sağladık. Ama bu yeterli değil,
hedefimiz tüm sektörü
dönüştürmek. Bunun yolu, Tarım
Bakanlığımız’ın bu standardı
benimseyerek, ulusal İyi Tarım
Uygulamaları standardı ile
eşdeğerliliğinin sağlanması. EBRD,
Tarım ve Orman Bakanlığımız ve
Better Cotton Global Yönetimi’ne
katkılarından dolayı teşekkür
ederiz” dedi. (Haber Merkezi)

Doğal gaz ithalatı
kasımda yükseldi
Türkiye'nin doğal gaz ithalatı, geçen
yıl kasımda önceki yılın aynı ayına
göre yüzde 7,5 artarak 4 milyar 433
milyon 830 bin metreküp oldu.
Sanayi sektörünün doğal gaz
tüketimi yüzde 10,1 artışla 1 milyar
145 milyon 990 bin metreküp olarak
kayıtlara geçti. Elektrik
santrallerinde doğal gaz tüketimi
yüzde 5,6 azalarak 789 milyon 200
bin metreküpe düştü. (AA)

Türkiye’nin en büyük, Avrupa’nın dört büyük tarım
fuarından biri olan AgroExpo Uluslararası Tarım ve
Hayvancılık Fuarı, 100’ü aşkın ülkeden katılımcıyı
buluştururken, Ege İhracatçı Birlikleri 6 ülkeden 15
ithalatçıyla, tarım ihracatçıları  mızı “Alım Heyeti
Organizasyonu”nda buluşturdu. Jak Eskinazi, “Biz
EİB olarak pestisit ile mücadeleden gıda kayıplarını
önlemeye kadar birçok projeye yatırım yapıyoruz.
Hedeflerimize ulaşabilmek için yüksek teknolojili

yatırımlarda, iyi tarım uygulamaları ve organik
üretimde devlet teşvikleri oldukça önem arz
ediyor. Tarımda lider bir bölge olarak
sürdürülebilir kalkınma amaçlarına hizmet
eden yeni yatırımlara her zaman ihtiyacımız
var” dedi. (Haber Merkezi)

‘Yatırıma her daim
ihtiyacımız var’

Ege Maden İhracatçıları Birliği, 2024 yılının ilk yurt
dışı pazarlama faaliyetini Suudi Arabistan’da
gerçekleştirdi. Suudilere 114 milyon dolarlık ihracat
yapan Türk doğal taş sektörü 500 milyon dolarlık
ihracat hedefi koydu. Türkiye ile Suudi Arabistan

arasında son dönemde siyasi ilişkilerde yaşanan
olumlu havanın ihracat rakamlarımıza olumlu
yansıdığına dikkati çeken Ege Maden İhracatçıları
Birliği Başkanı İbrahim Alimoğlu, Suudilerin

doğal taş taleplerini İtalya ve İspanya’dan
Türkiye’ye kaydırmak istediğini,
sektörün Suudi Arabistan pazarında
daha da güçleneceği, 15 ithalatçı
firmayla ikili iş görüşmeleri yaptıklarını
dile getirdi. (Haber Merkezi)

Arabistan’dan ticari 
bağlantıyla döndüler

1 Şubat 2024 Perşembe 9EKONOMİ Editör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz
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Hayvancılığın tarımsal üretim içinde gücünü koruduğunu belirten Kestelli, İTB işlem
hacminin yüzde 35'ini canlı hayvanlar ve hayvansal ürünlerden oluştuğunu söyledi
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Deri ve deri ürünleri sektörüne yönelik lisans ve lisansüstü düzeyde eğitim veren
Türkiye’deki tek kurum olan Ege Üniversitesi (EÜ) Mühendislik Fakültesi Deri
Mühendisliği Bölümü, Avrupa Birliği(AB) projeleriyle uluslararası deri sanayine
teknolojik destek vermeye devam ediyor. Koordinatörlüğünü Ege Üniversitesi’nin

üstlendiği İtalya ve
Yunanistan’dan ikişer, deri
endüstrisinin yeşil
dönüşümünü desteklemek için
Endonezya'da “Sürdürülebilir
ve Yeşil Deri Teknolojisi
Mükemmeliyet Merkezi"
kurmayı amaçlayan AB
ERASMUS+ Projesi 800 bin
Euro bütçe ile desteklenmeye
hak kazandı. Ege Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Necdet
Budak proje ekibini tebrik etti.
(Haber Merkezi)

Egeli dericilerden ERASMUS projesi

Kataraktın tedavi edilebilir körlük sebeplerinin en
başında geldiğine dikkati çeken göz hastalıkları
uzmanı Dr. Nezih Özdemir, “Katarakt

ameliyatında tercih ettiğimiz üç odaklı akıllı
lensler gözlük ihtiyacını ortadan kaldırıyor. Bu
üç odaklı akıllı lensler sayesinde hasta aynı
mercek ile yakını, orta mesafeyi ve uzağı

gözlüksüz olarak görebiliyor. Ameliyat
sonrasında; bilgisayar kullanımı, televizyon

izleme mesafesi, araç içinde uzak ve yakın
görüntü, mutfakta görüş mesafesi gibi
orta mesafelerde de çok başarılı sonuçlar
alıyoruz. Akıllı lensler ile hastalar ömür
boyu gözlükten kurtuluyorlar” diye

konuştu. (Haber Merkezi)

Tek bir lensle üç 
mesafede net görüş 

Ciddi bir salgın!
Kızamık son
yıllarda artıyor

Kök hücre bağışınla
lösemi için umut ol!
Çocuklarda yüksek oranda görülen lösemi hastalığı için farkındalık hedefleyen Çeşme
ve Güzelyalı Rotary kulüpleri ile Güzelyalı Rotaract Kulübü farkındalık korteji düzenledi

Çeşme, lösemili çocuklar için özel bir
yürüyüşe sahne oldu. Kortej öncesinde Kızılay
ve Çeşme Belediyesi’nin destekleriyle
Haralambos Kültür Merkezi’nde düzenlenen
söyleşide konuşan Doç. Dr. Semih Başçı,
çocuklarda löseminin önlenmesi için
ebeveynlerin farkındalıklarının artmasının
hayat kurtarıcı bir rol oynadığını
belirtti. Başçı, “Çocukluk çağı
kanserlerinde erken teşhis,
tedavide başarıya büyük katkı
sağlıyor, hayat kurtarıyor”
tespitinde bulundu. 

GÖNÜLLÜLER ARTMALI
Kızılay kan bağışçısı kazanım

uzmanı Tolgahan Korkmaz;
Kızılay’ın kuruluşundan bu yana
verdiği hizmetleri paylaşırken,
amaçlarının kan veren gönüllü
sayısını artırmak olduğunu dile
getirdi. Kök hücre kazanım uzmanı Burak
Kemal Tarhan da, kök hücre bağışı için 18-50

yaş aralığında sağlıklı bir birey olma koşulu
arandığını, ayrıca bağış yapacak kişilerin
hepatit B, hepatit C ve sifiliz hastalığı
geçirmemiş, kronik hastalığı bulunmayan
kanser, HIV (AIDS) tanısı almamış olması
şartının arandığını söyledi.

Çeşme Belediye Meclis üyesi Vehbi Özen,

Çeşme Rotary Kulübü Başkanı Avukat Fırat
Çelik, Güzelyalı Rotary Kulübü üyesi Sercan

Altınordu ve Güzelyalı Rotaract Kulübü üyesi
Eda Toksöz konuşmacılara teşekkür plaketi
takdim etti. 

YÜZLERCE KİŞİ YÜRÜDÜ
Söyleşinin ardından “lösemi farkındalık

yürüyüşü” Çeşme Mehmetçik Parkı’ndan
başladı. Yüzlerce kişinin
katıldığı, vatandaşların
alkışlarıyla eşlik ettiği
yürüyüş, Çeşme
Cumhuriyet Korteji’nde
son buldu. Lösemi
farkındalık korteji
sonrasında katılımcılar
form doldurarak kök hücre
hücre için kan bağışında
bulundu.  Yapılan
değerlendirmelerin
ardından, bağışçı adayı ve
lösemi hastası arasında

uyum tespit edildiğinde Türk Kızılay, bağışçıyı
arayacak ve bağışla ilgili onay isteyecek. 

Acıbadem Kent Hastanesi
beslenme ve diyet uzmanı
Hande Selin Ok, karaciğerin
kesinlikle sağlıklı bir şekilde
çalışması gereken organlar
arasında yer aldığını vurguladı.
En önemli görevi kan ile
besinleri ayırmak olan
karaciğerin aynı zamanda
vücudun ihtiyacı olan pek çok
hormonun düzenli çalışmasını
sağladığını kaydeden Ok,
“Karaciğerimizin saat gibi
çalışması genel sağlığımız için
çok önemlidir. Karaciğerimiz
nasıl vücudumuzu
arındırıyorsa, karaciğerimizin
de detoksa yani bir
temizlenmeye ihtiyacı vardır”
dedi. 

Ok, karaciğer detoksu için
6 önerisini şöyle sıraladı:
Rafine şeker ve trans yağ
içeren hazır gıdaları
hayatınızdan çıkarın. Lahana,
karnabahar, roka, maydanoz,
kale, tere, ıspanak, havuç gibi

sebzelerin suyunu sıkarak
(posaları ile beraber) tüketin.
Günlu ̈k ihtiyacınıza uygun bol
su tu ̈ketin. Soğan, sarımsak,
enginar, domates, brokoli,
zencefil, zerdeçal, roka ve
balık gibi besinlere
beslenmenizde muhakkak yer
verin. Deve dikeni karaciğerde
biriken toksik maddeleri

temizleme de yardımcıdır.
Deve dikeni bitkisi, özellikle
çay olarak daha sık kullanılır. 
1 bardak kaynamış suya 1 tatlı
kaşığı deve dikeni ekleyip
süzerek içebilirsiniz veya
içeren preparatları
tüketebilirsiniz. 
Akdeniz tipi beslenin. 
(Haber Merkezi)
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‘Karaciğerimizin de
detoksa ihtiyacı var’

Dünya Sağlık Örgütü Avrupa bölgesinde
kızamık vakalarında önceki yıla göre 2023
yılında 30 kat artış yaşandığını belirtirken Türk
Klinik Mikrobiyoloji ve İnfeksiyon Hastalıkları
(KLİMİK) Derneği Başkanı Prof. Dr. Serap
Şimşek Yavuz, “2022’nin sonu 2023 Ocak’tan
başlayan ciddi bir salgın yaşandı. Türkiye
kızamık anlamında, İstanbul kaynaklıydı.
İstanbul’da çok vaka gördük, erişkin vakası da
gördük. Aşılama seviyelerini belli eşiklerin
üstünde tutarsanız salgın olmuyor. 0-6 aylık
grup boğmaca açısından çok tehlikeli oluyor.
Gebe aşılamasına Türkiye’nin biraz daha
detaylı eğilmesi gerekiyor, elimizde çok etkili
bir aşı var” dedi. Kızamık aşısının birçok aşıya
göre uzun süreli bir aşı olduğunu anlatan Prof.
Dr. Yavuz, “Grip, covid açısından da gebeler
çok risklidir, ölüm riskleri yüksektir.
Kızamıktan yıllardır ölüm görmüyorduk, bu
çok güzel bir şey. Boğmaca, difteri, kızamıkçık,
suçiçeği, menenjit bunların hepsi artık çok
nadir görülüyor, bunlar çok güzel şeyler” diye
konuştu. (İHA)
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Proloterapi, bağ 
ve eklemleri 
güçlendiriyor

Fizik tedavi ve rehabilitasyon uzmanı Dr.
Ayşegül Başar, proloterapi hakkında
bilgilendirmelerde bulundu. Vücutta kas ve
bağların sağlam olmasının duruş, yürüyüş ve
stabilitede büyük önem taşıdığını vurgulayan
Uzm. Dr. Ayşegül Başar, proloterapi tedavisi
ile yapılacak olan gergin bağların
rahatlatılması, zayıf olan bağların
güçlendirilmesi ile eklemlerde stabilite
oluşturularak kişinin ağrısız yaşama
dönmesinin sağlanabildiğini ifade etti.
Tedavinin diz, kalça, omuz, ayak bilek
kireçlenmelerinde, boyun, sırt ve beldeki
kireçlenme durumlarında, boyun ve bel fıtığı
tedavisinde, fibromiyaljide, menisküs, tenisçi
dirseği, donuk omuz, omuz kas sıkışması,
skolyoz, morton nöroması, karpal tünel
sendromu, spor yaralanmaları, burkulma ve
zorlanmalarda etkin ve başarılı bir şekilde
uygulandığını söyleyen Uzm. Dr. Başar,
“Proloterapi ağrı kesici değil, var olan
problemi saptayıp çözmeye yönelik bir tedavi
şeklidir” dedi.” Uzm. Dr. Başar, “Ağrıların
etkili bir biçimde azalmasını sağlayan bir
yöntemdir” ifadelerini kullandı. (İHA)
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İzmir'de yaklaşık 26 yıl
önce yeni stat talebini ilk
gündeme getiren kulüp

olmasına rağmen
stadyum konusunda en
mağdur takım olarak
kalan Karşıyaka, 31

Mart'taki 2024 Türkiye
Yerel Seçimleri öncesi

umutlarını yeniden
yeşertmek istiyor

GÖZTEPE’YE
NİJERYALI 
SANTRFOR 

1'İNCİ Lig'de 3 Şubat Cumartesi günü İzmir
derbisinde Gürsel Aksel Stadı'nda ezeli rakibi
Altay'ı konuk edecek Göztepe, karşılaşmaya
mutlak 3 puan parolasıyla hazırlanırken, bir
yandan da golcü transferi için çalışmalarını
hızlandırdı. Ara dönemde İsveçli orta saha
Ramon Pascal Lundqvist ile Brezilyalı stoper
Heliton'u renklerine bağlayan sarı-kırmızılılar
rotayı İngiltere'ye çevirdi. Başakşehirli Keny
transferinden sonuç alamayan Göztepe
yönetimi, İngiltere 1'nci Lig temsilcisi Bolton
Wanderers takımından Nijeryalı santrfor
Victor Adeboyejo'yu gündemine aldı. İngiliz
basını da Göztepe'nin 26 yaşındaki futbolcuyla
ilgilendiğine dair haberler yayınladı. (DHA)

BUCASPOR KÖTÜ 
GİDİŞE DUR DEDİ
Son 3 maçından 1 puan alıp zirve yarışının gerisine düşen Bucaspor 1928
evinde Ankaraspor'u tek golle mağlup ederek taraftarını sevindirdi

SARI-lacivertliler 16'ncı
dakikada tecrübeli
oyuncusu Erhan Çelenk'in
golüyle öne geçti: 1-0.
Golün ardından
üstünlüğünü koruyan
sarı-lacivertliler,

sahasında galibiyete
uzandı. Bu sonuçla
Bucaspor 1928, 41 puana
yükseldi. Bucaspor gibi
Play-Off mücadelesi
veren Ankaraspor da aynı
puandan çıkamadı. (DHA)

08.06.2023 tarih 249403 nolu istisna
yazımız kaybolmuştur, hükümsüzdür. 
OG tekstil ith. İhr. San. Tic. Ltd.şti
ÇİĞLİ V.D. 634 040 7109

ZAYİ İLANI

Resmi ilanlar : www.ilan.gov.tr’de            Basın: (1976707)

Yerel seçimlerin en güçlü iki adayı olarak
öne çıkan CHP'li Cemil Tugay ve AK Partili
Hamza Dağ, stadyum konusunda daha önce
yeşil-kırmızılılara verdikleri destekle biliniyor.
Karşıyaka Belediyesi'ndeki başkanlığını
sürdüren Cemil Tugay, partisinin İzmir
Büyükşehir Belediyesi başkan adayı oldu.
Tugay, ilçede ilk seçildiği dönemden beri
Karşıyaka'nın stadının yıkılan eski İlçe
Stadı'nın arazisine yapılmasını savunuyor. 

AK Parti'nin genel başkan yardımcısı da olan
eski milletvekili Hamza Dağ, Karşıyaka'nın
yeni stadı için yıllardır en önemli desteği veren
siyasilerden biri oldu. Daha önce yeni stat için
2014 ve 2017'de yapılan iki ihalesi de iptal
edilen, yıkılan eski stadyum arazisi 2015'ten
beri 9 yıldır atıl kalan Kaf-Kaf, yerel seçim

döneminde projenin tekrar hızlanmasını hayal
ediyor. Karşıyaka'nın yeni stadıyla gündeme
gelip 2 kez aynı dönemlerde ihaleye çıkarılan
Göztepe'nin yeni evi Gürsel Aksel Stadı Ocak
2020'de, 2017'de yenilenmeye başlayan
Alsancak Mustafa Denizli Stadı da Kasım
2021'de açılmıştı.

SÖZERİ: 12 FİNAL KALDI
TFF 3'üncü Lig 2'nci Grup'ta şampiyonluk

hedefleyen Karşıyaka'da takımıyla ikinci
yarıda 2'de 2 yapan teknik direktör Erkan
Sözeri, önlerinde 12 finalin kaldığını söyledi.
Sözeri, "Devreye başlarken önümüzde 14 tane
final vardı, 2 tanesini kazandık geriye kaldı 12
maç. Her maç bizim için final niteliğinde. Biz
çok önemli bir camiayı temsil ediyoruz.

Oyuncularım iki maçtır armaya yakışan bir
mücadele içindeler. Yalnız pozisyonları
değerlendirme konusundaki sıkıntılarımızı
çalışacağız. Süper Lig'de bile Galatasaray,
Fenerbahçe gibi takımlar galibiyetleri alırken
zorlanıyor. İkinci yarılar hep zor geçer. Zoru
başaracağız. Ben akşamları bile
taraftarlarımızın tezahüratlarını izliyorum,
oyuncularıma izletiyorum. İnşallah bu sene bir
üst lige çıkıp adım adım Süper Lig'e
yürüyeceğiz. Kazanıp rakiplerin hata
yapmasını bekleyeceğiz. Biz hata yapmadan
devam edersek hedefimize ulaşırız.
Taraftarımızı cumartesi günü maça
bekliyoruz. Bizi yine yalnız bırakmayacaklarını
biliyoruz. Onlar için en iyi şekilde mücadele
edip kazanacağız" dedi. (DHA)

Euroleague'in yolu
Denizli'den geçiyor

Kaptan da gemiyi terk etti

BASKETBOL Süper Ligi'nde 3 sezondur
Denizli'yi temsil eden Merkezefendi Belediyesi
Basket, vitrine çıkardığı birçok yabancı
oyuncuyu Euroleague'e uğurladı. Yalnız bu
sezon takımda forma giyen 3 isim Avrupa'nın
en prestijli organizasyonunun yolunu tuttu.
Daha önce Max Heidegger ve Nikos
Rogkavopoulos'u Euroleague'de mücadele
eden İspanyol ekibi Barcelona'ya gönderen
Merkezefendi'nin eski yabancılarından Nate
Sestina da bu yıl Fenerbahçe'ye transfer oldu.
Denizli temsilcisinin bu sezon parlattığı
yabancılardan Nijerya asıllı ABD'li pivot Daniel
Oturu, kısa süre içindeki performansıyla
Anadolu Efes'e kiralandı. (DHA)
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Siyah beyazlılarda Göztepe derbisi öncesinde takımdan ayrılanlar
kervanına son olarak 42 yaşındaki stoper İbrahim Öztürk katıldı

SİYAH-beyazlı kulüpte 2017-2018
sezonundan bu yana görev yapan
tecrübeli savunmacı dün sözleşmesini tek
taraflı feshetti. Altay'dan 1 milyon 765 bin
TL alacağı olan kaptan İbrahim, geçen ay
kulübe ihtarname göndermişti. Aynı
takımdan Murat Uluç'la birlikte
Türkiye'nin en yaşlı faal iki profesyonel
futbolcusundan biri olup Süper Lig ve
1'inci Lig'de gol atan en yaşlı oyuncu
ünvanını elinde bulunduran İbrahim,
Altay formasıyla 2'nci Lig ve 1'inci Lig'de 2
kez kupa kaldırdı. İlk kez 2006 yılından
kapısından girip 2008'de ayrıldığı siyah-
beyazlılara 2017'de 9 sene sonra geri
dönen İbrahim, kariyerinde Süper Lig'de
Bursaspor'la şampiyonluk da yaşadı.

8 FUTBOLCU GİTTİ
Kaptan İbrahim Öztürk'ün de vedasıyla

İzmir temsilcisinde ara transfer
döneminde takımdan ayrılan oyuncu
sayısı 8'e yükseldi. Siyah-beyazlılarda
golcü Paixao ve sağ bek Tolga
Şanlıurfaspor'la anlaştı. Kaleci Eren
Karataş, Manisa FK'nın yolunu tuttu. Genç
stoper Efe, Fransa ekibi Grenoble ile el
sıkıştı. Orta saha oyuncusu Zeki,
Bucaspor 1928'e gitti. 

Kaleci Ozan, santrfor Deniz ve stoper
İbrahim kendilerine kulüp arıyor. 

Sondan ikinci sıradan kurtulamayıp
kümede kalma umutları iyice azalan,
Yusuf Şimşek'in ayrılığı sonrası bu sezon
5'inci teknik direktör olarak Cüneyt
Biçer'i göreve getiren Altay bu hafta
derbide ilk 2 yarışındaki Göztepe'ye
konuk olacak. (DHA)

Manisa FK’da
Korenica gitti 
1'İNCİ Lig'de son olarak 3 yıllık
tadilatın ardından kavuştuğu 19
Mayıs Stadı'nda Erzurumspor
FK'ya 2-0 yenilerek Play-Off
yarışında geriye düşen Manisa
Futbol Kulübü'nde ayrılık yaşandı.
Siyah-beyazlılar sezon başında
kadrosuna dahil ettiği Kosovalı
orta saha oyuncusu Meriton
Korenica ile vedalaştı.
Korenica'nın eski takımı
Ballkani'ye sezon sonuna kadar
kiralandığı belirtildi. Manisa FK'da
bu sezon 10 karşılaşmaya çıkan 26
yaşındaki futbolcu, Kosova Milli
Takımı'nda sakatlandı. Uzun
süredir sahalardan uzak kalan
oyuncu, Manisa FK'da toplam 462
dakika süre aldı. (DHA)

Fotoğraflar: Erkan Kart 1-0
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi
Şehir Tiyatroları (İzBBŞT), 1.
Uluslararası Sömestr Festivali
kapsamında Antalya’da sahne
aldı. Antalya Büyükşehir
Belediyesi Şehir Tiyatroları (AŞT)

ev sahipliğinde düzenlenen
festivalde İzBBŞT, ‘Soytarılar
Okulu’ adlı oyunuyla miniklerle
buluştu. AŞT Yıldız Kenter
Sahnesi’nde sahnelenen oyunda
çocuklar eğlenirken öğrendi.

Doktor Sinir ve öğrencilerinin
maceralarına konuk olan
çocukların neşesi sahneyi
doldururken, oyun ebeveynler
tarafından da ilgiyle takip edildi.
(Haber Merkezi)
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Yaşadıklarını
tuvale yansıttı

ERZİNCAN'DA kent merkezine yaklaşık
30 kilometre uzaklıktaki Çağlayan
beldesinde
bulunan ve
güzelliğiyle öne
çıkan Girlevik
Şelalesi kısmen
dondu.
Ziyaretçilerine
her mevsim ayrı
güzellik sunan
şelale, donunca
ortaya çıkan 2
metre
uzunluğundaki buz sarkıtları
görenleri kendine hayran bıraktı.
Yazın serin havası ve çevresindeki
yemyeşil bitki örtüsüyle, kışın ise
oluşan buz sarkıtları ile ziyaretçilerin
ilgisini çeken şelale, seyrine doyum
olmayan görüntüler oluşturdu. (İHA)

Şelale dondu
gören hayran 
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BAKIMLI eller, rengarenk desenli
ojeler son zamanların vazgeçilmesi
olsa da, uzmanlar kalıcı oje konusunda
uyarılarda bulunuyor.
Dermatoloji
uzmanı Ceylan
Emir, “Sık sık
yaptırılan
kalıcı oje
işlemleri
tırnak
yüzeylerine zarar
verebilir. Kalıcı oje sonrası
en az 15 gün ara verilmesini ve
tırnakların bu süre içerisinde
havalandırılmasını tavsiye ederim”
dedi. (Haber Merkezi)

ÖRNEK İŞ BİRLİĞİ
İZMİR İş Kadınları Derneği
(İZİKAD) tarafından İzmir
Kent Konseyi ve İzmir
Fotoğraf Sanatı Derneği
(İFOD) iş birliğiyle ve Türkiye
Fotoğraf Sanatı Federasyonu
(TFSF) desteği ile
düzenlenen “Renkler” temalı
“İZİKAD 1. Uluslararası
Fotoğraf Yarışması”nın ödül
töreni yapıldı. 

2 BİN 610 ESER
Yarışmada, 33 ülkeden 230’u
kadın olmam üzere 730
fotoğrafçı 2 bin 610 eserle
yer aldı. Törene, İzmir Kent
Konseyi Başkanı Nilay
Kökkılınç, İZİKAD Başkan
Yardımcısı Dilek Kalkan, jüri
üyeleri ile yarışmacılar,
birçok fotoğraf derneğinden
temsilci ve üyeler katıldı.
(Haber Merkezi)

MUSTAFA Kemal Üniversitesi Güzel Sanatlar
Bölümü Doktor öğretim üyesi Zeynep
Gönülay Çalımlı, Hatay'daki depremlerde
yaşadıklarını yansıttığı resimleri Mersin'de
açtığı "Arafta" adlı sergide
sanatseverlerle buluşturdu.
Çalımlı'nın, Kahramanmaraş
merkezli 6 Şubat 2023'teki
afetin ardından yaptığı 16
eserinden oluşan yağlı
boya resim sergisi, Mersin
Güzel Sanatlar
Galerisi'nde açıldı. Afete
ailesiyle yakalandığını
belirten Çalımlı, "Resmin
terapi özelliğinden
faydalandım. Böyle acılar bir daha
yaşanmasın, deprem unutulmasın diye
duygularımı resimlere yansıtmaya karar
verdim" diye konuştu. Çalımlı, sergideki
eserlerin 1 yıllık çalışmayla ortaya çıktığını
ifade ederek, "Duygusal bir sergi oldu.
İnşallah deprem unutulmaz ve bu eserler
uzun süre hafızalarda kalır" dedi. (AA)
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TURİZM kenti Antalya’nın en önemli
tarihi sembollerinden Saat Kulesi'nde 3
yıldır süren restorasyon çalışmaları
tamamlandı. Orijinal saatlerin 1976
yılında kaybolmuş olabileceği değer-
lendirilirken,
o dönem
yerine
takılan
saatlerin de
plastik
olduğu
belirlendi.
Yapılan saha
taramasının ardından Saat Kulesi’nde
kaybolan saat mekanizmasının ikizi
İstanbul’da bir koleksiyonerde bulundu.
İrtibata geçilmesinin ardından
mekanizma sponsorluk yöntemiyle
koleksiyonerden alındı. Saatin onarımı
ise ‘Saat Doktoru’ olarak bilinen Recep
Gürgen tarafından yapıldı. Saat 10 Şubat
tarihinde yerine takılacak ve hizmet
vermeye başlayacak. (İHA)
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2 METRE KAR ÜSTÜNDE
VAN Gölü Havzası’nı tanıtmak ve doğa
bilinci kazandırmak üzere etkinlikler
düzenleyen Rota Doğa Sporları Kulübü
yöneticilerinden Sedat Karacan ve Fatih
Cıngü, zorlu bir parkura tırmanış
gerçekleştirdi. Kar kalınlığının yer yer 2
metreyi bulduğu tırmanış rotasında
ilerleyen dağcılar Süphan Dağı’nın külah
kısmının altına ulaşmayı başardı. 
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ÇOK ZORLU BİR ROTA
YAKLAŞIK 250 metre ve 45 derecelik eğime
sahip külah kısmının altında çantalarını
bırakıp tırmanışlarına devam eden dağcılar
zirveye başarıyla ulaştı. Yüzleri adeta buz
tutan dağcılar, bulutların üzerinde eşsiz
manzarayı izleme fırsatı buldu. Kulüp Başkanı
Sedat Karacan, Süphan Dağı’nın dağcılar için
zorlu bir rota olduğunu belirtti. (İHA)
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Görüntü nefis
ama tehlikeli!


